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Vatandaş borç batağında nefes almakta güçlük çekiyor. Uzmanlar, reel verilere
sırtını dönen ekonomi politikaları ve seçim hesapları yerine, kalıcı çözüm öneriyor

Büyükşehir Belediye Başkanı Tugay, “Urla’yı korumak hepimiz için
önemli. Bu ilçenin sağlıklı şekilde gelişmesi için dikkatli olmalıyız” dedi

‘UYUM İÇİNDEYİZ’

AK Parti Genel
Sekreteri ve
İzmir
Milletvekili
Eyyüp Kadir
İnan ile diğer
milletvekilleri
Şebnem Bursalı
ve Mahmut
Atilla Kaya,
Körfez’e
tonlarca atık su
boşaltılmasından İzmir Büyükşehir
Belediyesi’ni sorumlu tutarak sert
tepki gösterdi. � 4’te

MENEMEN Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan, tüm birimlerden oluşan belediye
personeli ve aileleriyle iftar sofrasında
buluştu. Başkan Pehlivan’ın zam müjdesi,
çalışanlar ve aileleri tarafından büyük
mutlulukla karşılandı. � 6’da

AK Partililer’den
tepki üstüne tepki

SEÇİM SÜBVANSİYONU
TÜRKİYE’DE uygulanan ekonomi
politikalarının realitesine dikkati çeken
ekonomist Dr. Osman Sirkeci, “Seçim
yaklaşırken, Hükümet’in ekonomideki
sorunları seçim sübvansiyonlarıyla gizlemeye
çalışması kuvvetle muhtemel. Bakan
Şimşek'in uyguladığı küçük faiz indirimleri ve
diğer politikaların da reel etkisi sınırlı kaldı;
dolar ve Euro hızla değer kazanarak,
enflasyonu daha da artırıyor. Gerçek bir 
yapısal değişiklik olmazsa, bu ekonomik kriz
kalıcı hale gelir. Acil ve kapsamlı reformlara
ihtiyaç duyulmakta” diye konuştu.

‘22 MİLYONU SOLLADI’
EKONOMİK zorlukların icra dosyalarının
artışını tetiklediğini vurgulayan avukat Tolga
Tombaş, “22 milyon 686 binin üzerinde aktif
icra dosyası var. Alacaklı ve vereceklilerin
haklarının korunarak sorunlarının çözümü
için uzman desteği almak en doğru yaklaşım
olur” derken tarımsal politikaların acilen
değiştirilmesi gerektiğine vurgu yapan
Menderes Ziraat Odası Başkanı Mehmet Pala,
“Çiftçi, borç değil alın terinin karşılığını almak
istiyor. Tüketici, kredi kartlarıyla borç harç
değil nakitle, uygun fiyatlarla gıdaya ulaşmak
istiyor” ifadelerini kullandı. � 5’te

HAYIRLI UĞURLU OLSUN!

URLA Belediyesi’ne kazandırılan yeni
hizmet araçları töreni sonrası
düzenlenen iftar programında konuşan
Başkan Cemil Tugay, “Urla Belediyesi ile
tam bir uyum içerisinde, kentin
bozulmasına izin vermeden
sürdürülebilir bir çevrenin varlığını
devam ettirmek için üzerimize düşeni
yapacağız” dedi. � 7’de

BUCA Metrosu
çalışmaları yarı
yarıya tamamlandı.
Tünel açma
makinesinin ilki
yoluna devam ederek
Hasanağa Bahçesi
İstasyonu’nda ışığı
gördü. � 7’de

KÖRFEZ'DEKİkötü koku ve balık
ölümleriyle birlikte su altı biyoçeşitliliğin
azalması genç çevrecileri harekete
geçirdi. Ekip, mikroorganizmaları
kullanarak kirleticileri giderme süreci
olan biyoremediasyonun, Körfez'in
canlılığını korumak için anahtar
olduğunu dile getirdi. � 3’te

Kazdılar kazdılar
sona yaklaştılar

BAKANLIK,
Körfez’e
arıtılmamış
evsel atık su
deşarj eden
İZSU’ya 3
milyon 343 bin
688 lira ceza
uyguladı. � 3’te

31 Mart Yerel Seçimleri’nde kazandığı
belediyelerle birinci parti olan CHP’de
‘erken seçim’ havası partiyi iyiden iyiye
hareketlendirdi. İzmir’de yaşayan 
104 yaşındaki Şaban Yaylalı’ya CHP
Genel Başkanı Özgür Özel tarafından
parti rozeti takıldı. � 4’te

EGE
Üniversitesi’nin
70. kuruluş
yıldönümü
etkinlikleri
kapsamında
İletişim Fakültesi
öğrencileriyle bir
araya gelen Pınar
Markaları
Kurumsal İletişim
Direktörü Aykırı,
mesleğin inceliklerini anlattı, gençlere
önemli tavsilerde bulundu. � 10’da

İYİLİK HAREKETİ BÜYÜYOR 6 8‘DOSTLUK MAÇI’NA DOĞRU

Köy tiyatroları
‘Perde’ diyecek

12

5A.BUĞRA TOKMAKOĞLU
abtokmakoglu@gmail.com

Erken büyüyen
çocuklar

10
melek.aykac1@saglik.gov.tr
MELEK AYKAÇ METİN AYDINOĞLU

Kızdı, bayrağı bıraktı
koştu, rekor kırdı

11
aydinoglumetin@hotmail.com

Kararsız Parti

KADİR UĞUR
medyaup@gmail.com
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Daralıyoruz

MUSTAFA GÜNCÜ

mguncu1990@gmail.com
4

Suriye’de 
yaşananlar üzerine

“BİYOREMEDİASYON
KÖRFEZ’İ KURTARIR!”
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İ. KAZIM
ERKMEN

OTOMOBİLve hafif ticari araç pazarı, ocak-
şubat döneminde önceki yılın aynı
dönemine göre azalsa da bayram öncesi
ikinci el sektörü hayli hareketlendi. � 9’da 

Sabancı’dan hayat dersleri
SABANCI Vakfı Mütevelli Heyeti
Başkanı Güler Sabancı, İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay’ın ev sahipliğinde Meslek
Fabrikası’nı ziyaret etti.� 7’de

Peynir ekmek gibi…

Personel maaşı
yüzde 35 zamlı!
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BİR YANDA ÇALIŞMA AŞKI 
BİR YANDA URLA SEVDASI
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İZSU’DAN YAĞMUR
SUYU SAVUNMASI

ALTI OK’TA ÇOK
hareketli günler
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Aykırı’dan altın
gibi tavsiyeler…
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Osman Sirkeci Tolga Tombaş Mehmet Pala

Eyyüp Kadir İnan 
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EKRANLARDAN uzak kaldığı sürede
sosyal medyada aktif olan Merve
Boluğur, gece saatlerinde yaptığı yeni
paylaşımla dikkatleri üzerine çekti.
Boluğur'un paylaşımına gelen olay
yorum ise gündem oldu. Geçtiğimiz
günlerde takipçileriyle soru cevap
yapan Boluğur, bir erkekte en çok neye
dikkat ettiğini açıklamıştı. Boluğur, "Bir
gün dizimde ufak bir yara olmuştu. Bir
hastane ziyaretindeyim. Yara bandım
eskimişti... Bunu fark edip hemşireden
yara bandı istenmişti... Böyle ince
detaylar çok ipucu verir." demişti. Sık
sık paylaşım da yapan ünlü ismin bu
kez paylaştığı fotoğraf olay oldu. Dün
akşam paylaştığı kareyle tekrardan
ilginç yorumları üzerine çeken Merve
Boluğur bu sefer cesur bir makyaj
yaptı. Boluğur'un paylaştığı fotoğraf
sosyal medyanın da gündemine oturdu.
Kimi korktuğunu dile getirirken kimi
dizilerde tekrar Boluğur'u görmek
istediğini belirtti.
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Sezin Sivri, Leyla Noyaner, Didem Özkardeş, Ajda Yıldızhan, Pakize Sükan, Nilay Bek, Irmak Değerli

İZMİR cemiyet hayatının tanınmış
isimlerinden Leyla Noyaner, yeni yaşını
Alsancak Pier’s Brasseri’de dostlarıyla
kutladı. AK Parti Milletvekili Şebnem
Bursalı’nın yanısıra  iş, siyaset ve
cemiyet dünyasının önde gelen
isimleri Noyaner’i bu özel
günründe yalnız bırakmadı. Gün
boyunca samimi sohbetler ve
eğlenceli anlar yaşanırken, yakın
dostlar birbirleriyle keyifli zaman
geçirdi. Leyla Noyaner, davetinin
başında tüm misafirlerini tek tek
karşılayarak, doğum günü kutlamasını
bir aile ve dostlar buluşmasına
dönüştürdü. Noyaner, pastasını
keserken mutluluğunu dostlarıyla
paylaştı ve kutlama için hazırlanan
özel pastanın mumlarını üfledi.

Aysan Hasanali, Şebnem Bursalı, Figen Baz
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Paylaşımına 
olay yorum!

ŞİMDİLERDE DEHA dizisinde boy
gösteren ünlü oyuncu, katıldığı
üniversite söyleşisinde hem toksik
özelliğini açıkladı hem de markalarla iş
birliği kriterlerini sıraladı! Melis Sezen,
Boğaziçi Üniversitesi tarafından
düzenlenen 'Marka Zirvesi' adlı
söyleşiye katıldı. Sezen, öğrencilerin
sorularını yanıtladı. Ünlü isim
kendisine yöneltilen 'En toksik
özelliğiniz nedir?' sorusuna, 'Bazen
kendimi çok yargılıyorum ve
suçlamaya giriyorum. Kendime fazla
yükleniyorum. Şimdi onu bırakıyorum.
Hiçbirimiz bunu yapmayalım. Çünkü
kendimize neden bir duvar koyalım ki?
Kendimizi her halimizle sevelim'
ifadeleriyle yanıt verdi. Ünlü oyuncu
markalarla iş birliğinde kriterlerini de
açıkladı: “Öncelikle sevdiğim ve benim
de günlük hayatta kullandığım bir
marka olması lazım. Başka türlü
olmaz. Hem gerçek olması hem de
uyumlu olması lazım. İki tarafın da
birbirini çekmesi gerekli” diye konuştu.

46 yaşındaki Selen Görgüzel, çalkantılı
özel hayatıyla sık sık gündeme gelirken
bu kez yaptığı bir sürprizle yeniden
dikkatleri üzerine çekti. Uzun yıllar
müzik sektöründe yer alan Görgüzel,
yeni bir alana adım atarak ikinci
mesleği için harekete geçti. Sosyal
medya hesabından yaptığı paylaşımda,
oyunculuk kariyerine başladığını
duyurdu. Selen Görgüzel, son dönemde
özel hayatı ve açıklamalarıyla magazin
gündeminde adından sıkça
söz ettiriyor. Instagram
hesabında sık sık
paylaşımlar yapan
Görgüzel, bu kez
hayranlarını
heyecanlandıran bir
gönderiyle
gündeme geldi.
Görgüzel,
paylaşımında
“Karşınızda oyuncu
Selen! Çok yakında
güzel sürprizlerle
geliyor;
heyecanlı, mutlu
ve yeni bir Selen”
ifadelerini
kullandı.

‘Kendime fazla
yükleniyorum!’

Yeni mesleği için 
kollarını sıvadı!
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Körfez’e arıtılmamış evsel atık su deşarj ederek kirliliğe neden olan İzmir
Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı İZSU’ya 3 milyon 343 bin 688 lira ceza uygulandı

Bakanlık cezayı kesti
İZSU kendini savundu

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığı’ndan yapılan açıklamada, İzmir'de
önceki gün atık su deşarjı yapılan Körfez'de
suyun renginin değiştiği, çevreye kötü koku
yayıldığı belirtildi. Konak Vapur İskelesi
yakınındaki borulardan İzmir Körfezi'ne atık su
deşarjı yapıldığı ihbarı üzerine Bakanlık
ekiplerinin bölgede inceleme gerçekleştirdiği
aktarılan açıklamada, "İzmir Büyükşehir
Belediyesi’ne bağlı İZSU'ya ait deşarj hattından
İç Körfez'e arıtılmadan atık su deşarjı yapıldığı
tespit edildi. İZSU'ya Çevre Kanunu kapsamında
3 milyon 343 bin 688 lira idari ceza uygulandı.
İlgililer hakkında suç duyurusunda bulunuldu"
ifadeleri kullanıldı.

BAKAN DA KONUŞTU
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı

Murat Kurum da konuya ilişkin sosyal medya
hesabından paylaşımda bulundu. Kurum, "Bu
memleketin havası, suyu, toprağı sahipsiz değil.
Çocuklarımıza bırakacağımız bu emanete bu
kötülüğü yapamazsınız, ülkemizin zenginliklerini
dilediğiniz gibi kirletemezsiniz. İş bilmezlik,

basiretsizlik ve kirlilikle mücadelemizi
sürdüreceğiz." ifadelerine yer verdi.

16 İDARİ CEZA
Öte yandan açıklamada, Bakanlığın "İzmir

Körfezi Acil ve Kısa Vadeli Eylem Planı"na göre

Körfez'de gemileri, kıyıda ise belediyeler ve sanayi
sitelerinin arıtma tesislerinde denetimlerini
sürdürdüğü belirtildi. Bakanlık ekiplerinin İzmir
Büyükşehir Belediyesi İZSU'ya ait tesislerde daha
önce gerçekleştirdiği denetimlerde de ihlaller tespit
ettiği bildirilen açıklamada, Çevre Kanunu'na aykırı

şekilde atık su deşarjından ve izin belgesi olmadan
tesis işletmekten dolayı İZSU'ya 17 milyon 634 bin
413 lira tutarında 16 idari ceza kesildiği hatırlatıldı. 

‘YAĞMUR SULARI’
Öte yandan İZSU Genel Müdürlüğü sosyal

medya hesabından hemşehrilerimize duyuru
başlığıyla bir açıklama yaptı. Açıklamada, “Kemeraltı
ve çevresindeki bölgenin yağmursularını toplamak ve
taşkınların önüne geçmek için kurulmuş olan
Kemeraltı Yağmursuyu Terfi İstasyonu vasıtasıyla,
yağışlı dönemde gelen yağmursuları denize
verilmektedir. Geçtiğimiz haftalardaki yağışlarla
gelip terfi merkezi deposunda bekleyen ve biriken
çamurlu malzemelerin temizlenmesi aşamasında kısa
süreli çamurlu yağmursuyu deşarjı gerçekleşmiş olup
körfeze herhangi bir atıksu deşarjı yapılmamıştır”
denildi. (AA)

İzmir Körfezi'ndeki kötü koku ve balık ölümleriyle
birlikte su altı biyoçeşitliliğin azalması İzmir'deki genç
çevrecileri harekete geçirdi. Uluslararası Çevrenin
Genç Sözcüleri programı kapsamında Ege Üniversitesi
Su Ürünleri Fakültesi'ne ait araştırma gemisiyle
körfeze açılan ekip, doğada bulunan canlıların başka
bir canlı türü ile kontrol altına alınması anlamına gelen
biyoremediasyon yöntemi ile bu süreci aşmayı
hedefliyor. Öğrencilerle birlikte rapor hazırlayıp
körfezin sorunlarını çözmek için çabalayan tüm
taraflara sunmak istediklerini söyleyen Sürdürülebilir
Kalkınma Gençlik Liderleri Eğitim Programı
(SÜGEP) Akademi Başkanı Mehmet Umut Dilsiz,
"Körfez ölürse İzmir ölür" dedi.

İzmir Körfezi'ndeki kirlilik ve toplu balık ölümleri
ile başlayan çevre sorununa yönelik bilimsel bir çözüm
üretmek amacıyla, SÜGEP Akademi Başkanı Mehmet
Umut Dilsiz, uzman biyolog ve öğrenciler, Deniz
Yaşamının İyileşmesini Destekliyoruz projesi
kapsamında, Urla'dan denize açılarak saha araştırması
yaptı. Bahçeşehir Kuzey Kampüsü Genç
Sürdürülebilirlik Liderleri, Doç. Dr. Ertan Dağlı
rehberliğinde Ege Üniversitesi Su Ürünleri

Fakültesi'ne ait EGESÜF araştırma gemisi ile yaklaşık
3 saat süren bir saha araştırmasına katıldı. Ekip,
mikroorganizmaları kullanarak kirleticileri giderme
süreci olan biyoremediasyonun, İzmir Körfezi'nin
canlılığını korumak için anahtar olduğunu dile getirdi.

'İLHAM VERİCİ'
İzmir'in gözbebeği olan körfezi daha bütüncül ve

bilimsel bir yaklaşımla eski haline getirebilmeyi
amaçladıklarını anlatan SÜGEP Akademi Başkanı
Mehmet Umut Dilsiz, "Biyoçeşitlilik kaybını sona
erdirerek körfezi, eski günlerindeki gibi İzmir'in en
gözde yeri haline nasıl getiririz, bilimsel yöntemlerle
araştırıyoruz. Bulduğumuz en güzel yöntem
biyoremediasyon yöntemiydi. Bununla ilgili
metodolojiyi Ege Üniversitesi'ndeki değerli
akademisyenlerden öğrenmek ve çözüm amaçlı bir
rapor hazırlamak için yola çıktık. Bu projenin bir
fazıydı sadece. Bir rapor hazırlama aşaması olacak. Bu
raporu, başta yerel yönetim olmak üzere körfezin
sorunlarını çözmek için çabalayan tüm taraflara
sunmak istiyoruz. Belki ilham verici bir çözüm kaynağı
yaratmış oluruz" diye konuştu. (DHA)

Genç çevrecilerden 
Körfez’e özel proje

İzmir Büyükşehir
Belediyesi, Agora
Kadın Danışma
Merkezi’nde annelere
yönelik madde
bağımlılığına karşı
eğitim düzenledi.
Psikolog tarafından
verilen eğitimlerde
uyarıcı maddeler ve
zararları, madde
kullanan çocuğa nasıl
yaklaşılması gerektiği
ve başvurulması
gereken kurumlar
anlatıldı. İzmir
Büyükşehir Belediyesi, kentin 30
ilçesinde çeşitli yaş gruplarına
yönelik farkındalık eğitimleri
düzenliyor. Bu kapsamda Agora
Kadın Danışma Merkezi’nde
annelerin katılımıyla madde
bağımlılığıyla ilgili eğitim verildi.
Sağlık İşleri Dairesi Başkanlığı

Sağlık Eğitimleri Şube
Müdürlüğü’nde görevli psikolog
Ufuk Kılıçaslan tarafından verilen
eğitimlerde hem uyarıcı
maddelerin neler olduğu, hem de
zararları konuşuldu. Kılıçaslan,
çocuğun madde kullanması
durumunda Yeşilay Danışmanlık
Merkezi (YEDAM) gibi kurumlara

başvurulması gerektiğini
belirtti. Psikolog Ufuk
Kılıçaslan, sağlığı geliştiren
koruyucu önlemler ve genel
sağlık halini iyileştiren
eğitimler verdiklerini
belirterek “Bu eğitimler
beden sağlığı, ruh sağlığı,
beslenme, fiziksel aktivite
gibi çeşitli konularda
yapılıyor. Amacımız
hastalıklara yakalanmadan
kişilerin genel sağlık halini
iyileştirmek ve sağlık
konusunda daha bilinçli
hale getirmek. Bugün de

ebeveynlere madde bağımlılığı
konusunda hangi konulara dikkat
etmeleri gerektiği, madde
bağımlılığını önleme konusunda
onlara hangi görevler düştüğü,
nasıl destek alabilecekleri
konularında bilgiler verdik” dedi.
(Haber Merkezi)

30 ilçede madde bağımlılığına karşı eğitim

Ticari Adresi: Fatih Mahallesi Cin Kulesi Küme Evleri No:1 Bayındır – İZMİR
Genel Kurul Toplantısına Davet;
Yukarıda bilgileri yazılı şirketimizin Yönetim Kurulunun 21/02/2025tarihli almış olduğu

karar istinaden; 26/03/2025 tarihinde, saat: 16:00’da, İsmet Kaptan Mahallesi, Şevket
Özçelik Sokak, No:53, Akın İş Hanı, Kat:3, Çankaya-Konak-İZMİR adresinde, aşağıdaki
gündem maddeleri çerçevesinde 2024yılı Olağan Genel Kurul toplantısı
gerçekleştirilecektir.  

Finansal tablolar, konsolide finansal tablolar, yönetim kurulunun yıllık faaliyet raporu,
denetleme raporları ve yönetim kurulunun kâr dağıtım önerisi genel kurul toplantısından en
az onbeş gün önce şirket merkezinde ve şubelerimizde pay sahiplerinin incelemesine hazır
bulundurulacaktır.

Olağan Genel kurul toplantımıza, ortaklarımızın asaleten veya aşağıya çıkarılan
vekâletname ile temsilcilerinin katılımının sağlanması hususu ilan olunur.

Adı – Soyadı
Şirket Yetkilisi/Yetkilileri

Kaşe – İmza
GÜNDEM
1. Açılış ve toplantı başkanının seçimi, divan teşekkülü, toplantı evrakının imzalanması için
divana yetki verilmesi, 
2. İstifa ederek ayrılan yönetim kurulu üyesi Ziya ÇAVDAR yerine eski üyenin görev
süresini tamamlamak ve yapılacak ilk genel kurulun onayına sunulmak üzere atanan Ali
Kemal ELİTAŞ’ ın üyeliğinin onaya sunulması,
3. Şirket sermayesinin 1.148.241.441,00 TL ‘ndan 500.000.000,00 TL nakit sermaye
artırımı yapılarak 1.648.241.441,00 TL’ na artırılması ve bu amaçla şirket esas
sözleşmesinin “ŞİRKETİN SERMAYESİ” başlıklı 6. maddesinin aşağıdaki şekilde tadile
uygun değiştirilmesi ve tescil edilmesi hususunun onaya sunulması, 
YENİ ŞEKLİ
“ŞİRKETİN SERMAYESİ
MADDE: 6. Şirketin sermayesi her biri 0,01 kuruş değerde 164.824.144.100adet hisseye
ayrılmış, 1.648.241.441,00 TL dır.

Şirketin eski sermayesi olan 1.148.241.441,00 TL’ nın tümü ödenmiştir. Bu kez
artırılan 500.000.000,00 TL’ nın tamamı muvazaadan ari olarak nakden ve tamamen
taahhüt edilmiştir. Nakdi sermayenin 1/4’ü tescil tarihi itibarıyla ödenmiş olup, kalanı
ise 31.03.2026 tarihine kadar ödenecektir. Sermaye taahhüt borçları şirketin yetkili
imzalarının talebiyle, yine şirket yetkililerinin uygun göreceği miktar ve vadelerde,
belirtilen tarihten önce ortaklardan talep edilebilir. Hisse senetlerinin tamamı nama
yazılıdır. Sermayenin tamamı ödenmedikçe hamiline yazılı hisse senedi çıkarılmaz.
Hisse senetlerini bir veya birden fazla birimi ifade edecek şekilde küpürler halinde
bastırmaya Yönetim Kurulu yetkilidir. Sermaye artırımı yapılması halinde bazı
hissedarlar rüçhan haklarını kısmen veya tamamen kullanmamışlar ise, Yönetim
Kurulu dilerse açığa çıkan hisseleri diğer hissedarlardan dilediğine tahsis etmek
hakkına sahiptir. Bu konudaki tercih tamamen Yönetim Kurulu’na aittir.”
4. Yönetim Kurulu Faaliyet Raporunun okunması, 2024 yılı bilanço ve kar/zarar
hesaplarının okunması, görüşülüp onaya sunulması,
5. Yönetim Kurulu üyelerinin ibralarının onaya sunulması,
6. Yönetim Kurulu Üyelerinin seçimiyle, görev süreleri ve hakk-ı huzur ücretlerinin
belirlenmesi ve murahhas üyeler atama ve murahhas ücretleri belirleme konusunda
yönetimin yetkilendirilmesi,
7. Türk Ticaret Kanunu hükümleri çerçevesinde, Yönetim Kurulu tarafından yapılan
Bağımsız Denetim Kuruluşu seçiminin genel kurul onayına sunulması,  
8. TTK m. 395 ve 396 kapsamındaki iş ve işlemler için Yönetim Kurulu Üyeleri’ne izin
verilmesi hususunun görüşülmesi, 
9. Dilek ve temenniler, kapanış.

Toplantıya katılanların oy birliği ile kabul edilmiştir.
VEKÂLETNAME

Sahibiolduğum………….……..TL toplam itibari değerde paya ilişkin olarakİZTARIM
EĞİTİM KURUMLARI DANIŞMANLIK TARIMSAL ÜRETİM GIDA MARKETÇİLİK SATIŞ
PAZARLAMA SANAYİ VE TİCARET A.Ş.’nin26.03.2025Çarşambatarihinde İsmet Kaptan
Mahallesi Şevket Özçelik Sokak, No:53, Akın İş Hanı Kat:3 Çankaya – Konak – İZMİR
adresindesaat:16:00da yapılacak 2024yılına ait  OlağanGenel Kurul Toplantısı’nda beni
temsil etmeye ve gündemdeki maddelerin karara bağlanması için oy kullanmaya
.................................................’yı vekil tayin ettim.
Not: Vekâletname noter onaylı şekilde düzenlenmesi gerekmektedir.

Vekâleti Veren
Adı Soyadı / Unvanı

Tarih ve İmza

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2189190)

BAYINDIR TİCARET SİCİLİ MÜDÜRLÜĞÜ
Ticaret Sicil No: 000616

İZTARIM EĞİTİM KURUMLARI DANIŞMANLIK 
TARIMSAL ÜRETİM GIDA MARKETÇİLİK SATIŞ 

PAZARLAMA SANAYİ VE TİCARET ANONİM 
ŞİRKETİ
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CHP’debütünyollar
erkenseçimeçıkıyor

31 Mart Yerel Seçimleri’nde
kazandığı belediyelerle birinci parti
olan CHP’de “erken seçim” havası
partiyi iyiden iyiye hareketlendirdi.
Genel Merkez’in, cumhurbaşkanı
adayı için 23 Mart’ta ön seçim kararı
alırken, ortaya çıkan ilk isim İstanbul
Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu olmuştu. Startı geçtiğimiz
hafta sonu İzmir’den veren
İmamoğlu’un oluşturduğu rüzgar
olanca hızıyla esmeye devam ediyor.
Ana muhalefet partisinin tüm
örgütleri ardı ardına üye kayıtlarını
sürdürürken, Genel Merkeze
ziyaretler de yoğunlaştı.

104 YAŞINDA ROZET TAKTI
İzmir’de yaşayan 104 yaşındaki

Şaban Yaylalı’ya CHP Genel
Başkanı Özgür Özel tarafından parti
rozeti takıldı. CHP’nin 100 yılı aşkın
süredir varlığını sürdürdüğünü
vurgulayan Yaylalı, kendi yaşamı ve
partinin köklü tarihi arasında
anlamlı bir bağ kurarak, “Ben bir asrı
devirdim, CHP de yüzyılı aştı. Biz
birlikte güçlüyüz” dedi.
Yaylalı’nın kızı Özden
İneler ve torunu Sergenç
İneler ile katıldığı
törende duygusal anlar
yaşandı. Yaylalı, sadece
kendi nesline değil,
gençlere de önemli bir
mesaj vermek istediğini
belirterek, “Bu rozet
benim için sadece bir
simge değil, bir
sorumluluk.
Akranlarıma örnek
olmak, gençlere ise partimizi daha
yakından tanımaları için bir kapı
açmak istiyorum. CHP, sadece
geçmişin değil, geleceğin de
partisidir” ifadelerini kullandı.
Ayrıca Cumhuriyet Halk Partisi’nin
Cumhurbaşkanlığı ön seçiminde

adaylığını koyan Ekrem
İmamoğlunu’nu sonuna kadar
desteklediğini belirten Yaylalı,
“Ekrem İmamoğlu, halkçı ve çağdaş
bir lider. Ona çıktığı bu yolda
başarılar diliyorum. Bu sürece
öncülük eden Genel Başkanımız
Ozgür Ozel önderliğinde iktidara
gideceğimıze inancım tam” dedi.

CHP BUCA’DAN DAVET
23 Mart 2025 tarihinde

gerçekleştireceği cumhurbaşkanlığı
ön seçimi öncesinde,
26 bin üyeye sahip
Buca İlçe Başkanlığı
hummalı bir çalışma
gerçekleştiriyor. Parti
üyeleri tek tek
aranarak “gel, seç,
tarihe geç” mesajı
veriliyor. İlçe Başkanı
Çağdaş Kaya’nın da
bizzat üyeleri aradığı
çalışmaya, Buca
Belediye Başkanı
Mimar Görkem

Duman da destek verdi. Kaya,
“İktidar yolculuğumuz başlıyor. Bu
yolculuğun adı iradedir, karardır,
iktidardır. Tarihi birlikte yazmak için
tüm üyelerimize çağrıda
bulunuyorum. 23 Mart Pazar günü
sen de gel, seç, tarihe geç” diye

konuştu. Başkan Duman da, ülke
olarak tarihi bir sürece doğru
ilerlediğimizi ifade ederek,
“Partimizin ön seçimlerine katılım
oranı, bundan sonraki sürecin
başarısıyla doğru orantılı olarak
artacak; seçim çalışmalarımızdaki
heyecanımızı ve motivasyonumuzu
daha da yükseltecektir” dedi.

GÜNEL’DEN ÖZEL’E ZİYARET
Kuşadası Belediye Başkanı Ömer

Günel, CHP Aydın Milletvekili
Bülent Tezcan ile birlikte  CHP
Genel Başkanı Özgür Özel‘i
TBMM’de ziyaret etti. Kuşadası
Belediye Başkanı Ömer Günel,
“Bugün Türkiye Büyük Millet
Meclisimizde Aydın Milletvekilimiz
Sayın Bülent Tezcan ile birlikte
Genel Başkanımız Sayın Özgür
Özel’i meclisteki makamında ziyaret

ettik. Genel Başkanımıza
Kuşadası’nda devam eden,
tamamlanan projelerimiz ve yeni
çalışmalarımız hakkında  bilgi verdik.
Sayın Genel Başkanımıza
misafirperverlikleri için teşekkür
ediyorum” diye konuştu. Ziyarette
önseçimin de konuşulduğu tahmin
ediliyor.

CHP EFES SELÇUK GÖREVDE
CHP Efes Selçuk İlçe Örgütü, 23

Mart’ta yapılacak ön seçim
çalışmalarına başladı. Belediye
Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel ve
İlçe Başkanı İpek Onbaşıoğlu’nun
öncülüğünde bir araya gelen
partililer, görev dağılımı yaparak
seçim hazırlıklarının startını verdi.
Çalışmalar kapsamında 6 sandık
kurulacağını belirten CHP İlçe
Başkanı İpek Onbaşıoğlu, mahalle
bazlı toplantılar düzenleyerek ön
seçime yönelik bilgilendirme
toplantıları yapılacağını belirtti.
Başkan Sengel ise Türkiye’deki
mevcut siyasi baskıların giderek
arttığı ve halkın bu baskılar altında
yönetildiğini ifade ederek erken
seçim çağrısında bulundu. Sengel,
"Türkiye’de şu an bir milyon sekiz
yüz bin CHP üyesi varsa, her bir
üyenin bu sürece dair bir fikri olmalı
ve erken seçim talebini yüksek sesle
dile getirmelidir. Sandık bir an önce
gelmelidir" dedi.  

AK Parti Genel Sekreteri ve
İzmir Milletvekili Eyyüp Kadir
İnan, önceki gün akşam
saatlerinde Konak Pier-Konak
Vapur İskelesi arasından Körfeze
tonlarca atık su boşaltmasından
İzmir Büyükşehir Belediyesi’ni
sorumlu tutarak sert tepki
gösterdi. İnan, sosyal medya
hesabı X’ten paylaştığı video ile
tonlarca atık suyun boşaltıldığı
İzmir Körfezi’de suyun renginin
değiştiğini, çevreye kötü kokular
yayıldığını dile getirdi. 

Genel Sekreter İnan, CHP’li
İzmir yönetimini hedef alarak,
“CHP İzmir’i sevmiyor.
CHP İzmir’i sadece
cezalandırıyor. CHP
İzmir Körfezi’ne sürekli
bu şekilde tonlarca atık
suyu boşaltıyor. Masmavi
körfezimizi katleden bu
çevre düşmanı anlayışla
İzmirliler olarak hep
birlikte mücadele edeceğiz"
ifadelerini kullandı. AK Parti
İzmir Milletvekili Mahmut Atilla

Kaya ise Körfezde
yaşanan kirliliğin göz
ardı edildiğini
vurgulayarak,
“Çeyrek asırdır
yöneten CHP,
kirleten CHP,
temizlemeyen CHP!

İzmir bu ihaneti hak etmiyor”
ifadelerini kullandı. Sosyal medya
hesabından paylaştığı

fotoğraflarla kirlilik
sorununa dikkat çeken
Kaya, CHP’li
Büyükşehir
Belediyesi'nin çevre
felaketine seyirci
kaldığını iddia etti.
Daha önce de pek çok

kez gündeme gelen kirlilik
sorununa rağmen, İzmir
Büyükşehir Belediyesi'nin kalıcı

bir çözüm sunmadığını ifade etti.
İzmir’in doğal güzelliklerini
koruyamayan bir yönetim
anlayışının kente zarar verdiğini
söyleyen Kaya, “İzmirliler hizmet
bekliyor, temiz bir deniz istiyor.
Ancak CHP’li belediye ne yazık
ki çözüm üretmek yerine sorunu
büyütmeye devam ediyor”
ifadelerini kullandı. 

AK Parti İzmir Milletvekili
Şebnem Bursalı da, “Tam bir yıl
önce… Biz çok anlattık,
uyardık… CHP İzmir’i sevmiyor
dedik, İzmirliyi önemsemiyor
dedik. Gün geçmiyor ki haklı
çıkmayalım. Mavi Körfez’imiz

artık çamur rengiyle
anılmaya başlandı. Temiz
havamızın yerini pis koku
aldı. Denize deşarj edilen
atık su, yarın çamur olarak,
koku olarak İzmirlinin
karşısına çıkacak. Körfez’de
kulaç atma umutları ucu

gözükmeyen yarınlara kalacak.
Sabret İzmir 4 yıl kaldı…” yazdı.
(Haber Merkezi)

Körfez’e atık suya AK Parti’den sert tepkiler 

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan,
partisinin TBMM Grup Toplantısı'nda
CHP’ye yüklendi. “CHP Genel Başkanı
Sayın Özel partisi içinde sıkıştıkça ne
acıdır ki, dışarıda daha zehirli, daha
sorumsuz, son derece çirkin bir dile
sarılıyor” diyen Erdoğan, “Grup
kürsüsünden sarf ettiği sözler ertesi
gün kendi belediye başkanı tarafından
yalanlanan birisini muhatap almak
bize zuldür. Sayın Özel Meclis
kürsüsünde dedikodu yapmayı siyaset
yapmak zannediyor. Tükürdüğünü
yalamak zorunda kaldı. Parti
değiştirmekten adı fırıldağa çıkmış bir

kifayetsize rozet taktı. Böyle tutarsız
birini biz nasıl ciddiye alalım? Kendi
belediye başkanlarından ayar yiyen
bir kişiyi niye muhatap alalım? Sayın
Özel kendisine açılan krediyi har
vurup harman savurmaktadır. Bu
gidişle sıfırı tüketmesi, iflas bayrağını
çekmesi, selefi Bay Kemal gibi
siyasetten ibretlik şekilde alaşağı
edilmesi yakındır. Çok ama boş
konuşmasından memnunuz. Bizim
üzüntümüz ana muhalefet partisi
liderinin bu hallere düşmüş
olmasıdır. Bizim üzüntümüz, Genel
Başkan değişse de, CHP'nin faşist
zihniyetinin olduğu yerde çakılı

kalmasınadır” dedi. “Sayın Özel'i ve
CHP yönetimini bir kez daha sorumlu
siyaset yapmaya davet ediyorum”
diyen Erdoğan şunları söyledi:
“Özellikle Alevi canlarımız hakkında
kullandığı zehirli dili terk etmeye
çağırıyorum. Kullanılan dil bu ülkeye
geçmişte çok acı bedeller ödetmiş
son derece sorumsuz tehlikeli bir
dildir. CHP yönetimi Alevi
vatandaşlarımızı kışkırtacağına önce
çıksın onlara yaptıkları zulümden
dolayı nedamat getirsin. CHP yönetimi
artık Suriye'deki ateşi ülkemize
taşıma siyasetinden tövbe etmelidir.”
(AA)

“Dedikoduyu siyaset yapmak zannediyor”
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Suriye’de
yaşananlar
üzerine

İçerisinde bulunduğumuz yüzyıl maalesef
‘Felaketler yüzyılı’ olarak adlandırılsa
sanırım yanlış bir ifade olmaz. Hemen her
gün meydana gelen olaylar bunu kanıtlar
niteliktedir. Kovit 19 salgınıyla beraber
yaşanan dönüşüm dünya üzerinde artık
hiçbir şeyin Kovit başlamadan önceki
dönem gibi olmayacağını göstermiştir.

Salgın hastalıklar ve siyasal değişim ve
dönüşümler tarih boyunca toplumları mikro
veya makro düzeyde etkilemiştir. Kimi
olayların çıkış zamanı dahi bilinmeden
bitmesi veya kimi olayların tahmin
edildiğinden daha uzun sürmesi değişen
dünya dengesini anlamamız açısından
önemlidir.  

İnsanlığı tarih boyunca etkileyen olaylar
bir silsile şeklinde hem başka olayları
tetiklemiş hem de başka olayların etkisi
neticesinde ortaya çıkmıştır. Bu yüzden
tarihi olaylara bakarken olayları bir
laboratuvar ortamındaymış gibi
değerlendirmek gerektiğini bilmek, bu
şekilde yorumlamak yanlış olmayacaktır. 

Suriye’de yaşanan olaylara bakıldığı vakit
aynı tablonun önümüze çıktığını açıkça
görmekteyiz. Esad’a muhalif olan kesim
yaklaşık bir hafta gibi kısa bir sürede
bölgeye hakim olmuş, eski rejimi
sonlandırmıştı. Böylece Suriye’de Baas
Rejimi sona ermiş, yeni bir dönem
başlamıştı.  Ancak son dönemde yaşanan
olaylar bölgede henüz tam demokratik bir
ortamın oluşmadığını göstermektedir. 

Medyaya yansıdığı kadarıyla yeni rejim
Esad taraftarlarına karşı mücadeleye devam
etmekte hatta bölgede bulunan sivil
vatandaşlarda bu mücadeleden
etkilenmektedir. Bu mücadelenin kazananı
olmayacaktır bu kesin. Ancak 21’inci
yüzyılda yaşanan bu hadise bize önemli bir
ders vermektedir. Zira savaş olduktan sonra
kesinlikle eski düzen tekrar yerli yerine
oturmamaktadır. İçinde bulunduğumuz
yüzyıl bu açıdan felaketler yüzyılı olarak
değerlendirilebilir. 

Önceki yüzyıllarda yaşanan hadiseler son
yüzyıldaki olaylara göre tarihsel açıdan
değerlendirilmesi ve öngörülmesi kolay
hadiselerdi. Örneğin 19’uncu yüzyıl 1789
Fransız İhtilaliyle başlamış ve bu ihtilal ile
birlikte yaşanan milliyetçilik hareketleri
imparatorlukları parçalamıştı. Bu demek
oluyordu ki bundan sonra ulus devletlerin
inşa süreci başlamış, medeniyetler çatışması
başlamıştır. 

Bu çatışmalar neticesinde yeni
medeniyetler gün yüzüne çıkmış ve uluslar
yüceltilmeye başlanmıştı. 20’inci yüzyılda ise
ham madde ve pazar arayışı sömürgeye
dayalı bir düzenin kurulmasına yönelik
yapılan savaşlara sahne olmuş birçok ülke
güçlü emperyalist güçlerim tahakkümü
altına girmiştir. 

Suriye’de ve dünyada yaşanan siyasal
dönüşümlere bakıldığı zaman yirmi birinci
yüzyıl herhangi tahmin yapılması için ön
görülemez bazı niteliklere sahiptir. Örneğin;
her an milliyetçi- etnik ayrılıkçı bir savaş
dünyayı ortadan ikiye bölebilir.  Radikal
dini gruplar arasında yaşanacak başka bir
savaşta benzer bir sonucu ortaya çıkabilir;
bunun yanında mezhepsel bir mücadelenin
bu konuda hassas olan bir coğrafyada
yaşanması göz ardı edilmesi mümkün
olmayan bir olaydır.   

Bu yüzden içinde bulunduğumuz yüzyıl
öngörülmesi mümkün olmayan birçok olayı
kendi içinde barındırma potansiyeline
sahiptir.  Bu yüzden ülkeler veya coğrafyalar
kendi hakimiyetinde olan coğrafyalarda
bölgenin demografik yapısını göz önünde
bulundurarak planlarını rasyonel temellere
dayandırmalıdır. Zira bölgede yaşanacak
böyle bir olay kendisinden beklenmeyecek
nitelikte sorunlar doğurabilir.
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Karadenizliler 
iftarda buluştu

Karadenizliler, Karşıyaka
Karadenizliler Kültür ve
Dayanışma Derneği'nin
düzenlediği iftarda buluştu.
Karşıyaka Karadenizliler Kültür ve
Dayanışma Derneği lokalinde
düzenlenen iftara Karşıyaka
Kaymakamı Özkan Demir, İzmir
Bölge Adliye Mahkemesi
Başsavcısı Kazım Arapoğlu, İzmir
Başsavcı Vekili Tahsin Kotan,
Karşıyaka Başsavcısı Halil Sezgin,
Cumhuriyet Savcısı Ferdi Baba,
Narlıdere Kaymakamı Suat
Dervişoğlu, İlçe Müftüsü Hayri
Cihangeri, önceki dönem AK Parti
Karşıyaka İlçe Başkanı İsmail
Çiftçioğlu, AK Parti Karşıyaka İlçe
Başkanı Selahattin Köse, Milliyetçi
Hareket Partisi Karşıyaka İlçe
Başkanı Akif Yılmaz, KAMİAD
Başkanı Ahmet Akyüz, Aliağa
Petrol İş Sendika Başkanı Hasan
Toptan, siyasi parti, STK başkan ve
temsilcileri ile Karşıyaka’daki
Kamu kurum yöneticileri katıldı.
(Haber Merkezi)

İGC, EFJ’ye
tam üye oldu

İzmir Gazeteciler Cemiyeti;
Avrupa genelinde basın
özgürlüğünü savunan, gazetecilerin
haklarını koruyan ve meslek

standartlarını
yükseltmeyi
amaçlayan en
büyük
örgütlerden biri

olan EFJ’nin artık
tam üyesi. EFJ
Yürütme
Kurulu, İGC’nin
tam üyeliğini
oy birliğiyle

kabul etti.  Bu önemli karar,
Türkiye’deki gazeteciler için
uluslararası arenada daha güçlü bir
ses olma yolunda büyük bir adım
olarak değerlendiriliyor. EFJ,
merkezi Brüksel’de bulunan
federasyon, 45'ten fazla ülkeden
gazetecilik derneklerini ve
sendikalarını bünyesinde
barındırıyor.  İzmir Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı Dilek Gappi,
“Türkiye’den EFJ’ye üye olan 4.
örgüt olduk. Bu kapsamda önemli
bir hedefimize daha ulaştık. İGC
üyeleri, bundan böyle Avrupa
Gazeteciler Federasyonu’nun da bir
üyesi” dedi. (Haber Merkezi)

Türkiye, ekonomik krizin
pençesinde kıvranırken, borç sarmalı
her geçen gün daha da derinleşiyor.
22 milyonu aşan icra dosyası ve 334
milyar lirayı bulan batık krediler,
ülkenin ekonomik gerçekliğini acı bir
şekilde gözler önüne seriyor. Bu
vahim tablo, yalnızca bireysel
hayatları değil, ülkenin gıda
güvenliğini bile tehdit eder boyutlara
ulaşmış durumda. Bakan Şimşek’in
politikalarını eleştiren uzmanlar
döngüsel seçim ekonomileri değil
kalıcı çözümler istiyor. 

‘REEL VERİ DEĞİL’
Türkiye’nin uygulanan ekonomi

politikalarının realitesine dikkati
çeken ekonomist Dr. Osman
Sirkeci, “Hazine ve Maliye
Bakanı Mehmet Şimşek'in
ekonomi yönetimi,
başlangıçtaki büyük laflar ve
umutlara rağmen, reel
verilere dayanmayan bir
strateji izledi.  Son bir yılda
asgari ücret ve emekli
maaşlarındaki baskı,
çiftçilerin artan girdi
maliyetleri karşısında ürünlerini
değersiz fiyatlara satmak zorunda
kalmaları, ekonomik krizi
derinleştirdi. Emekli ikramiyeleri,
birkaç yıl öncesine göre çok düşük
seviyelere indi. Kredi kartları ve
yüksek faizli kredilerle şişirilmiş sanal
bir ekonomi oluşturuldu. Bu durum,
ödenemez borçlar ve gayrimenkul
sektöründe ciddi sorunlara yol açtı.
Yüksek miktarda canlı hayvan
ithalatı, yerli üretimin yetersizliğini ve
gıda güvenliğindeki kırılganlığı açıkça
ortaya koyuyor. Bu durum tüketicileri
de olumsuz etkiliyor. Yüksek gıda

fiyatları, tüketicilerin temel
ihtiyaçlarını karşılamasını
zorlaştırıyor” dedi.

‘SEÇİM SÜBVANSİYONLARI’
Seçim ekonomilerinin

döngüselliğine vurgu yapan Dr.
Sirkeci, “Bu tablo, son 25 yıllık bir
döngünün tekrarlanmasıdır: Seçim
ekonomisinin yeniden tekrar
edilmesinden korkuyorum.
Ülkemizde 30 milyon asgari ücretli,
15 milyona yakın emekli, toplamda en
az 45 milyon dar gelirli var. İlk
yapılacak seçimde 45 milyona güzel
seçim sübvansiyonları yaptığınızda
seçimin galibi sizsiniz. Suni teneffüs
ile değiştirilen tablo kalıcı olmaz.

Seçim yaklaşırken, hükümetin
ekonomideki sorunları seçim
sübvansiyonlarıyla gizlemeye
çalışması kuvvetle muhtemel!
Şimşek'in uyguladığı küçük
küçük faiz indirimleri ve diğer
politikaların da reel etkisi
sınırlı kaldı; dolar ve Euro
hızla değer kazanarak,
enflasyonu daha da
artırıyor. Gerçek bir

yapısal değişiklik olmazsa,
bu ekonomik kriz kalıcı hale
gelir. Acil ve kapsamlı
reformlara ihtiyaç
duyulmakta” şeklinde
konuştu.

Ekonomik zorlukların
icra dosyalarının artışını
tetiklediğini vurgulayan
avukat Tolga Tombaş,
“Yakın dönemdeki verilere göre;
22 milyon 686 binin üzerinde aktif
icra dosyası bulunmakta. Sadece son
bir yıldaki yüzde 6'lık artış 1 milyon
176 bin dosyanın eklendiğini

göstermekte. Tablo vatandaşın
yaşadığı ekonomik sıkıntıların
rakamsal boyutunu gösteriyor.
Öngörülemeyen durumlar borç
ödeme yeteneklerini olumsuz
etkileyebilir. Ancak sorunu ertelemek
veya görmezden gelmek, problemi
daha da büyütmektedir. Hukuki
süreçler kaçınılmaz olarak ek
maliyetler getirir; bu nedenle, zorunlu
durumlar dışında, borç ödemelerini
zamanında yapmak son derece
önemlidir” dedi.

‘HUKUKİ DESTEK‘
Geciken borçların ödenmesi ve

alacakların tahsili konusunda
titizlikle takip edilmesi gereken bir
sürecin olduğunu belirten Tombaş,
“Kredi borçlarının yasal
takibe düşmesiyle ilgili süreç
oldukça karmaşık ve teknik
detaylar içermektedir.
Bankaların ihtarname
gönderme süreçleri, faiz
hesaplamaları, maaş haciz
uygulamaları ve

yapılandırma
olanakları gibi
konular, hukuki bilgi
ve deneyim
gerektirmektedir. Örneğin,
kaç taksit ödenmemesi
durumunda ihtarname
gönderileceği, yasal takibin
ne zaman başlayacağı,
gecikme faizlerinin
hesaplanması, maaş haczinin
uygulanması ve hacizli

borçların taksitlendirilmesi gibi
konular, ilgili mevzuata ve her bir
olayın özel koşullarına bağlı olarak
değişiklik göstermektedir. Alacaklı
ve vereceklilerin haklarının

korunarak sorunlarının çözümü
için uzman desteği almak en doğru
yaklaşım olacaktır” ifadelerini
kullandı.

‘ÇİFTÇİ BORÇ BATAĞINDA’
Tarımsal politikaların acilen

değiştirilmesi gerektiğine vurgu yapan
Menderes Ziraat Odası Başkanı
Mehmet Pala, “Türk çiftçisinin
toplam borcu 890 milyar liraya
ulaşmış durumda. Bunun 705 milyar
lirası kamu bankalarına, 185 milyar
lirası ise özel bankalara aittir. Ayrıca,
bankalar tarafından yasal takibe
alınan tarım kredileri 4,5 milyar liraya
çıkmıştır. Neden çiftçiler borç
batağında ve birçok üretici tarlasını
boş bırakmak zorunda kalıyor?

Tarımsal üretim maliyetleri
hızla artarken; mazot, gübre,
ilaç ve yem fiyatları tavan
yaptı. Çiftçiler ürünlerini
maliyetinin altında satmak
zorunda kalıyor ve birçok
üretici borçlarını
ödeyemediği için tarlasını
ekemez hale geliyor. Kimi
traktörünü kimi tarlasını
satıyor. Çiftçi tarladaki

ürününün çürümeye bırakmak
zorunda bırakılırken, tüketiciise temel
gıda maddelerine ulaşma güçlüğü
çekiyor. Çiftçilerin üretim yaparken
zarar etmesi ve tüketicilerin en temel
gıda ürünlerini almakta zorlanması,
tarımın değil borçlarımızın
büyüdüğünü gösteriyor. Türkiye'nin
çiftçileri, borç almak değil alın terinin
karşılığını almak istiyor. Tüketiciler
kredi kartlarıyla borç harç değil nakit
parasıyla uygun fiyatlarla gıda
ürünlerine ulaşmak istiyor” diye
konuştu.

Türkiye’de bağımsız gazeteciliğin önemli
temsilcilerinden, dijital habercilikte kısa
sürede markalaşmayı başaran, birçok
deneyimli gazeteciyle gündem yaratan
haberlere imza atan Gazete Duvar yayın
hayatına son verme kararı aldı.

Gazete Duvar’ın sahibi Vedat Zencir,
kararı çalışanlarına duyurarak bir veda
konuşması yaptı. Gerekçenin ekonomik
sebepler olduğunu söyleyen Zencir, ‘Lütfen
başlığı 'kapatıyoruz' diye atmayın,
'donduruyoruz' diye atın’ dedi.

Sona bağlanan her hikaye gibi Gazete
Duvar’ın ‘son’ kararı medyayla haşır neşir
olan, gündemi takip etmek için ana akımın
dışına çıkma mücadelesi veren herkesi

derinden üzdü.
Gazete Duvar’ın benim için

yeri ayrı. 2019 yılında o ana kadar
okuyucusu olduğum, uzaktan
uzağa takip ettiği mecra ile bir
araya gelme fırsatı bulmuştum.

Türkiye Gazeteciler Sendikası (TGS) ve IFJ
ortaklığı ve AB’nin finansal desteği ile
organize edilen Turkey Human Rights
Based Journalism Fit forthe Digital Age
Projesi kapsamında verilen medya
eğitimlerinde toplumsal cinsiyet konusunda
Gazete Duvar haber merkezinde eğitmenlik
yapmıştım. İnternet haber sitelerinin her
geçen gün değiştiği, geliştiği ortamda tık
tuzağına düşmeden sorunlu alanlarda haber
yapabilme cesaretini gösteren bir mecraydı
Gazete Duvar. Her şeyin birbirinin aynısına
dönüştüğü, ajanslardan gelen haber
metinlerinin noktasına, virgülüne, hatasına
dokunulmadan yüzlerce mecrada aynen
yayınlandığı şu günlerde özel içeriğin,
farklılaşmanın, ihtisaslaşmanın önemini
gösteren bir yerdi Gazete Duvar.

HAK KAYBI
Daralmadan, küçülmeden nasibini alan

son durak olarak bu kez formül küçülme ya
da daralma değil ‘dondurma’ olsa da onlarca
kişi işsiz kalacak, düzeni bozulacak. Maddi
ve manevi etkilerin yanı sıra medya
sektöründe yaşanan bu krizler toplumun

haber alma hakkına vurulan darbeden başka
bir şey değil.

Doğruya, toplumu ilgilendiren sorunlara,
çözüm önerilerine ya da sesini duyurmak
isteyen tüm ötekilerin kendine yer
bulabildiği bir mecra sessiz sedasız ortadan
kalkarken küçücük satırlarda yer alan tüm
kesimlerin önemli bir penceresi sonsuza
kadar kapatılmış oldu.

Medyadaki bu körelmenin talepkâr
olması gereken tüketiciler yani okuyucular
açısından da sorgulanır ve eleştirilebilir

olması gerekiyor. Klavye başından verilen
vaatler ve umut dolu mesajların yerini başta
yerel medyanın desteklendiği, haber yapma
mücadelesi veren mecralara somut
desteklerin alması şart.

Her şeye rağmen haber yapmak, haberi
yayınlamak için zor koşullarda mücadele
veren az sayıdaki mecraya sahip çıkmak biz
okuyucuların görevi. Dijitalleşmeyle gelen
demokratikleşme parası olmayanın
görünmediği bir algoritmayla hepimizi
zehirlemek için tetikte bekliyor.

Vatandaş borç batağında nefes almakta güçlük çekiyor! Reel verilere sırtını dönen
ekonomi politikaları ve seçim hesapları değil, kalıcı çözümler üretilmesi isteniyor

22milyon icradosyası
ileülkeborçsarmalında

TOKMAKOĞLU Daralıyoruz

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com

Osman Sirkeci

Tolga Tombaş

Mehmet Pala
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Menemen Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan, Halil Alkaya Pazar Yeri'nde
tüm birimlerden oluşan belediye
personeli ve aileleriyle iftar
sofrasında buluştu. Ramazan'ın
yalnızca oruç tutmak değil, gönülleri
yakınlaştırma ve dayanışmayı
güçlendirme anlamını taşıdığını
belirten Pehlivan, "bugün burada,
sadece bir iftar sofrasının etrafında
değil, Menemen’imizin yarınlarını
daha güçlü ve daha güzel kılma
iradesinde bir araya geldik! Bu
birlikteliğimiz, kardeşlik hukukumuz
gibi ebedi olsun, aramızdaki
dayanışma büyüsün, bereketlensin
inşallah." ifadelerini kullandı. Göreve
geldiğinde ağır bir borç yükünü
devraldıklarını açıklayan Pehlivan,
"Ödenmemiş maaşlar, birikmiş
ikramiyeler, esnafa yüklü borçlar,
yüzlerce haciz dosyası, yarım kalan
projeler ve saymakla bitmeyecek bir
sorunlar yumağıyla karşılaştık. En
zoru da belediye kasasında tek
kuruşun olmamasıydı. Bütün
zorluklara rağmen dimdik durduk,
mücadelemizden asla vazgeçmedik!
Hep birlikte gecemizi gündüzümüze

kattık, Menemen için,
Menemen halkı için, sizler
için sabırla çalıştık. Bugün
gönül rahatlığıyla, gururla
şunu söyleyebilirim ki:
Başardık arkadaşlar! Tüm
o zor günler geride
kaldı.Bu sadece benim
değil, hepimizin
başarısıdır! Önümüzde
artık daha güzel, daha
aydınlık bir gelecek var"
dedi. İftarda yaptığı
konuşmada Menemen
Belediyesi'nde sürdürülen
toplu iş sözleşmesinin
tamamlandığını kaydeden
Başkan Pehlivan,
personele de zam müjdesi
verdi. Pehlivan, "Bu
anlamlı gecede sizleri güzel bir
haberle buluşturmak istiyorum.
Biliyorum, bu müjdeyi uzun zamandır
bekliyorsunuz… Biz de bunun için
tüm imkânlarımızı seferber ettik,
büyük bir titizlikle çalıştık ve nihayet
sendika sözleşmelerimizi
tamamladık! Ve şimdi, büyük bir
gururla söylüyorum; Maaşlarınıza

yüzde 35 zam ve sosyal yardımlarla
birlikte yüzde 40’a varan
iyileştirmeler yaptık! Sizler her şeyin
en iyisini hak ediyorsunuz. Bu aileyi
daha güçlü kılmak, emeğinize
hakkını vermek için çalışmaya devam
edeceğiz. Hayırlı, bereketli olsun!"
ifadelerini kullandı. Başkan
Pehlivan’ın zam müjdesi, belediye

çalışanları ve aileleri tarafından
büyük mutlulukla karşılanırken,
konuşma sonrası bir de imza töreni
düzenlendi. Menemen Belediye
Başkanı Aydın Pehlivan, Hak İş Genel
Başkanvekili Halil Özdemir ve Hak İş
İzmir İl Başkanı Gültekin Şimşek,
yeni sözleşmeye birlikte imza attı.
(Haber Merkezi)

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
Işıkkent’te bulunan Geri Kazanımcılar
Sitesi’ni ziyaret ederek geri dönüşüm
sektöründe faaliyet gösteren işletmelerin
sorunlarını dinledi. Site Başkanı Muhterem
Yüceer ve yönetim kurulu üyeleriyle bir
araya gelen Başkan Eşki, özellikle site
içindeki yolların düzenlenmesi ve
ruhsatlandırma konularında çözüm odaklı
adımlar atacaklarını belirtti. Bornova’nın
sanayi kenti kimliğine vurgu yapan Başkan
Eşki, geri dönüşümün çevre ve ekonomi
için büyük önem taşıdığını ifade etti.
"Sorunları karşılıklı anlayışla çözebiliriz.
Gerekli düzenlemeleri yaparak burada
faaliyet gösteren işletmelere destek
olacağız" diyen Eşki, site içindeki yolların
bakım ve düzenlemesi için çalışmalar
başlatacaklarını söyledi. (Haber Merkezi)

Konak Belediyesi’nin
hazırladığı ve
vatandaşların yaptığı
bağışlardan oluşan gıda
kolileri, ekipler tarafından
tespit edilen dar gelirli
ailelere teslim ediliyor.
Bağış olarak sadece
ambalajlı erzak ve kuru
gıda bulunan koliler kabul
ediliyor.“Adil Kent, Eşit
Yurttaşlık” sloganıyla
çalışmalarını sürdüren
Konak Belediyesi ayrıca
iftarlar ve yemek
dağıtımlarını da aralıksız
sürdürüyor. Konak
Belediyesi Sosyal Yardım
İşleri Müdürlüğü’nün
düzenlediği toplu iftarlar,
ilçenin farklı noktalarında
ve günlerde

gerçekleştiriliyor. Ayrıca
başta muhtarlık önlerinde
olmak üzere yine farklı
yerlerde yemek dağıtımları
yapılıyor. Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, birlik, beraberlik ve
dayanışma ayı olan
Ramazan’ın ruhuna uygun
çalışmalara devam
edeceklerini belirterek,
“Ramazan ayına özel
düzenlediğimiz dayanışma
kampanyasına destek
veren tüm komşularımıza
teşekkür ediyorum.
Yaşadığımız bu zor
günlerde ihtiyaç
sahiplerine el uzatmak
isteyenleri kampanyamıza
katılmaya davet ediyorum”
dedi. (Haber Merkezi)

Menemen Belediye Başkanı Aydın Pehlivan, belediye personeli ve aileleriyle
iftarda buluştu, çalışanların maaşlarını yüzde 35 artıran TİS’e imzalar atıldı

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2024/1983 TLMT. sayılı dosya numarası ile
erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Taşınmazın Tapu Kaydı: İzmir İli, Torbalı ilçesi ,Torbalı
mahallesi , 44 Ada ,13 parsel ,2.kat 4 bağımsız bölüm , Arsa pay/payda: 2/24, Bağ. böl.
nitelik: Mesken , Ana taşınmaz yüzölçüm:224,00 m²dir.TaşınmazınAdresi; Torbalı
Mahallesi, 5043 Sokak, Özeller Apartmanı, No:2 ,Kat:2 D: 4Torbalı/İzmir dır. Taşınmaz
Mahallinde Yapılan İnceleme ve Tespitler; İzmir İli, Torbalı İlçesi, Torbalı Mahallesi, 44 Ada,
13 Parsel, 2 Kat, 4 No.lu "Mesken" nitelikli taşınmazdır. Fen bilirkişisi tarafından yer tespiti
yapıldı. Söz konusu daire, Dikdörtgen şekline yakın yamuk geometrik sınırlara sahip,
Metropolis bulvarı ile 5043 sokağın kesiştiği köşe başında 224,00m² arsa alanlı, betonarme
karkas yapılı, zemin + batar kat + 5 normal, 7 katlı, zemin + batarlı dükkan, normal katlarda
her katta iki daire olmak üzere toplam 11 bağımsız bölümden oluşan ana bina içerisinde
yer almaktadır. Binada asansör ve doğalgaz tesisatı mevcuttur. Keşif günü dava konusu
meskenin kapı zili defalarca çalınmasına rağmen açan olmadığından içerisi
görülememiştir. Tapu Müdürlüğü arşivinden proje temin edilerek taşınmazın kullanım
alanları ve toplam yüzölçümü tespit edilmiştir. Bina çevresi gezilerek taşınmaza ait yer
konum ve yapı özellikleri hakkında gözlem yapılmış, fikir edinilmiştir. Takip konusu
taşınmaz, 2/24 arsa paylı, proje ölçümüne göre 88,00m² brüt alanlıdır. Proje üzerinden
yapılan incelemede, 2 oda, salon, mutfak, banyo+wc, ebeveyn banyo, antre ve balkondan
oluşmaktadır. Balkon katlanır cam ile kapatılmıştır. pencere önlerinde otomatik panjur
bulunmaktadır. Daire iki yönü açık konumdadır. Daire girişinde doğalgaz bağlı durumdadır.
Daire içerisi görülmediği için, mahal yapı özellikleri tespit edilememiştir. Dış cephe ve bina
içi yapı özellikleri dikkate alınarak klasik daire özelliğinde değerlendirilmiştir. Bina Çevre ve
Şehircilik Bakanlığı Yapı Yaklaşık Birim Maliyetleri Tebliği III/B sınıf yapılı, ilk yapı ruhsatı
28.06.2016 tarih 605 sayılı alınmış olup bina8yaşındadır.02.12.1982 gün ve 17886 sayılı
Resmî gazetede yayımlanan Yapı Aşınma Payı cetveline göre %10 yıpranmalı olarak
değerlendirilmiştir Taşınmaz mevki olarak, Torbalı İlçe girişi Sanayi kavşağından başlayan
Metropolis caddesi üzerinde, Necati Memiş parkı karşısında olup, Torbalı 1 No.lu Aile
Sağlığı Merkezine yakın konumdadır. Torbalı metro istasyonuna kuş uçuşu yaklaşık
750mt, Kipa ' Migros AVM ye 700mt, Devlet Hastanesine 560mt mesafededir. Her türlü alt
yapısı mevcut, ulaşım imkanı kolay, belediye hizmetlerinden faydalanılan bölgededir. İzmir
İli, Torbalı İlçesi, Torbalı Mahallesi, 44 Ada, 13 Parsel, 2 Kat, 4 No.lu "Mesken" nitelikli
taşınmazın arsa ve inşa değeri birlikte olmak üzere tam pay değerinin 3.000.000,00TL
olabileceğigörüş vekanaatine varılmıştır.
Adresi : Torbalı Mahallesi ,5043 Sokak , Özeller Apartmanı,No:2 
Kat:2 Daire No:4 Torbalı / İZMİR
Yüzölçümü : 224,00 m2
Arsa Payı : 2/24
İmar Durumu : Torbalı Belediye Başkanlığı, İmar ve Şehircilik
Müdürlüğünün 12/12/2024 tarih, E-30597936-121.02-36875/34093 sayılı yazılarında,
"Torbalı Mahallesi 44 ada 13 numaralı parselin; Torbalı Belediye Meclisinin 07.11.2019
tarih ve 120 sayılı kararı ile uygun görülen ve İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin
16.10.2020 tarih ve 05.890 sayılı kararı ile değişiklikle onaylanan UİP-41051 plan işlem
numaralı Torbalı İlçe Merkezi 1/1.000 Ölçekli Uygulama İmar Planı Revizyonunda kısmen
"Ticaret-Konut (TİCK) Alanı TAKS:0.30 KAKS:1.80 Ayrık Nizam 6 Kat" kısmen "Yol" olarak
belirlendiği tespit edilmiş olup; bahse konu taşınmaza ait yapı ruhsatı belgelerinin bir örneği
yazımız ekinde gönderilmiştir." denilmektedir.
Kıymeti : 3.000.000,00 TL
KDV Oranı : KDV Kanunun 17. Maddesinin 4. Fıkrası Uyarınca Muaf
Kaydındaki Şerhler : Taşınmazın tapu takdiyatının beyanlar hanesinde taşınmaz
üzerinde Yönetim planı 15/07/2016 tarih ve 13070yevmiye numarası şerhi ve yine
taşınmazın kaydında 6306 Sayılı Kanun gereğince riskli yapıdır 16/09/2015 tarih ve 15671
yevmiye numaralı şerh vardır

10/03/2025 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2188721)
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Artırma Bilgileri

1.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 10/04/2025 - 14:23
Bitiş Tarih ve Saati : 17/04/2025 - 14:23

2.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 14/05/2025 - 14:23
Bitiş Tarih ve Saati : 21/05/2025 - 14:23

Marteniçkalarla
barış vurgusu! 

Karabağlar Belediyesi,
Ramazan ayı dolayısıyla şehit
aileleri ve gaziler için özel bir
iftar yemeği düzenledi. Kibar
Sosyal Tesisleri’nde
gerçekleştirilen programa,
Karabağlar Belediye Başkanı
Helil Kınay, Karabağlar
Kaymakamı Mehmet Özer,
Garnizon Komutan Vekili Per.
Alb. Serkan İçöz, İlçe Emniyet
Müdür Vekili Hasan Öztürk,
CHP Karabağlar İlçe Başkanı
Bülent Sözüpek, AKP
Karabağlar İlçe Başkanı
Hüseyin Uzun, MHP Karabağlar
İlçe Başkanı Latif Alaboğa, İYİ
Parti Karabağlar İlçe Başkanı
Aysel Yavaş Baydır, Yeniden
Refah Partisi Karabağlar İlçe
Başkanı Timuçin Özakçan,
Türkiye Harp Malulü Gaziler,
Şehit Dul ve Yetimleri Derneği,
Türkiye Muharip Gaziler
Derneği, İzmir Şehit Aileleri ve
Gaziler Derneği, Tüm Emniyet
Teşkilatı Mensupları Şehit
Aileleri ve Vazife Malulleri
Yardımlaşma ve Dayanışma
Derneği üyeleri, Türkiye

Emekli Astsubaylar Derneği
(TEMAD), Türkiye Emekli
Subaylar Derneği (TESUD),
sivil toplum kuruluşu
temsilcileri, meclis üyeleri ve
muhtarlar katıldı.
Konuşmasında Gazi Mustafa
Kemal Atatürk ve silah
arkadaşlarına, vatan uğruna
canlarını feda eden tüm
şehitlerimize ve gazilerimize
minnetle yad ettiğini
vurgulayan Başkan Kınay,

“Bugün burada huzur içinde
bir aradaysak, bu, vatanı için
hiçbir fedakarlıktan
kaçınmayan şehitlerimiz ve
gazilerimizin sayesindedir.
Onların emanetine sahip
çıkmak, bizler için en büyük
sorumluluklardan biridir.
Cumhuriyetimizin aydınlık
yolunda, birlik ve beraberlik
içinde geleceğe yürümeye
devam edeceğiz” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Buca Belediye Başkanı Mimar
Görkem Duman,  İzmir Balkan
Göçmenleri Kültür ve Dayanışma
Derneği’nin Rodop Çocuk Parkı’nda
gerçekleştirdiği “marteniçka”
etkinliğine katıldı. Başkan Duman,
dernek üyeleri ve Bucalılarla birlikte
alanda bulunan anıta karanfiller
bırakarak, marteniçkalarını parktaki
erik, elma ve çınar ağaçlarına astı.
Bucalı çocukların hediye ettiği yeni
marteniçkalarını da bileğine
bağlayan Duman, şunları söyledi:
“Geçtiğimiz aralık ayında, totaliter
rejimin katlettiği başta Türkan bebek
olmak üzere tüm şehitlerimizin
anısına bu parkı açmıştık. O gün,
Türkan bebek ve diğer şehitlerimizin
anısına üç fidan dikmiştik; erik, elma
ve çınar ağaçlarına Türkan, Ayşe ve
Musa isimlerini vermiştik. Yine o gün,
mart ayında kolumuza bağladığımız
marteniçkaları, dallar çiçek açınca
bu ağaçlara bağlayacağımızı, çınarın
gölgesinde toplanıp onların isimlerini
ve aziz hatıralarını hep birlikte
yaşatacağımızı söylemiştik. İşte
bugün, o sözümüzü yerine
getiriyoruz” dedi. (Haber Merkezi)
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HABERİ İLE BEREKETLENDİ
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“Huzur içinde yaşıyorsak
şehit ve gaziler sayesinde”
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Geri kazanımcıların
sorunlarını dinledi

Konak’ta dayanışma ruhu
dalga dalga yayılıyor
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Urla Belediyesi’ne kazandırılan yeni hizmet araçları törenle tanıtılırken, ardından
verilen iftarda Başkanlar Cemil Tugay’dan ve Selçuk Balkan’dan önemli mesajlar geldi

Urla Cumhuriyet
Meydanı’nda Urla
Belediyesi’nin kendi öz
kaynaklarıyla aldığı 30
yeni hizmet aracının
lansman töreni
gerçekleştirildi. Törene
İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay ve Urla Belediye
Başkanı Selçuk Balkan katıldı. Urla Cumhuriyet
Meydan’ında kurulan pazarı gezerek esnafı
ziyaret eden başkanlar ardından araçları
inceledi. İftar öncesi konuşma yapan İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay,
“Urla Belediyesi’ne bugün yeni araçlar katılıyor.
Bu da Selçuk Balkan’ın çalışma aşkını ortaya
koyuyor” diyerek sözlerine başlarken, “İzmir’in
her bir köşesi bizim için önemli. Nerede ne
sorun ve ihtiyaç varsa onunla ilgili çalışmaya ve
hizmet götürmeye kararlıyız. Urla, muhtemelen
Türkiye’nin en fazla dikkat çeken özel
yerlerinden birisi. İnanılmaz doğası, tarımı ve en
önemlisi insanı Urla’yı çekim merkezi haline
getirmiş durumda. Urla’yı geliştirmek hepimiz
için önemli. Koruyarak sağlıklı şekilde gelişmesi
için dikkatli olmalıyız. İzmir Büyükşehir
Belediyesi, Urla Belediyesi ile tam bir uyum
içerisinde Urla’nın bozulmasına izin vermeden
sürdürülebilir bir çevrenin varlığını devam
ettirmesi için üzerine düşeni yapacak. Burada
bizim işimizi çok kolaylaştıran bir ilçe belediye
başkanı olduğu için kendisiyle gurur duyduğumu
ve tebrik ettiğimi söylemek isterim” dedi.
Başkan Tugay, Ramazan ayının tüm dünya ve
insanlar için iyilik, huzur, sağlık ve barış
getirmesini diledi. Urla Belediye Başkanı Selçuk
Balkan da, “Tanıtımını yaptığımız araçlarla
hizmet kapasitesini önemli ölçüde artırdık. Urla

Belediyesi ve iştirak şirketleri hiçbir
taşınmazı satmadan kiralık
kullanılan araçların yarattığı maddi
yükü kaldırdık. Belediyemiz sadece
araç filosunu güçlendirmekle
kalmıyor Cemil Tugay’ında
desteğiyle beraber önemli işlere
imza atıyoruz. Sahil bandına beş
yeni plaj daha ekliyoruz. Vatandaşın denize
girebileceği temiz plajları hayata geçirmeye
devam edeceğiz” diyerek yeni plajların
müjdesini verdi. Urla’nın yaş ortalamasının 58.7
olduğunu belirten Balkan, yaş ortalamasından
kaynaklı evde bakım destek hizmetlerinin
artacağını aktardı ve ilçeye iki yeni kreşin daha
yapılacağını söyledi. Altyapı çalışmalarının da
devam ettiğini belirten Balkan, “Bozulan yolları

asfaltlamaya devam ediyoruz. Tüm
çalışmalarımızı sürdürülebilir şekilde
planlıyoruz. Berlin Turizm Fuarı’ndan iki ödülle
döndük. İlk günkü heyecanla çalışmaya devam
edeceğiz. Ne kadar silkelerse silkelesinler biz
başarılı olacağız” diyerek sözlerini tamamladı.
Başkan Tugay, iftar öncesinde Urla
Meydanı'nda kurulan üretici pazarını da ziyaret
ederek üreticilerle bir araya geldi. 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay’ın göreve başladığında
tamamlanma oranı yüzde 2 olan Buca
Metrosu’nda yüzde 50 seviyesine
yaklaşıldı. Her biri 100 metre
uzunluğunda, 7 metre genişliğinde ve 450
ton ağırlığındaki dört tünel açma
makinesinin (TBM) aynı anda çalıştığı
hattın yapımında önemli aşamalar
kaydediliyor. 15 Nisan’da Buca Koop
İstasyonu’ndan kazmaya başlayarak Buca
Koop İstasyonu ile Dokuz Eylül
Üniversitesi Tınaztepe İstasyonu’nu
birbirine bağlayan TBM’lerden ilki yoluna
devam ederek Hasanağa Bahçesi
İstasyonu’nda ışığı gördü. Önemli bir

eşiğin daha aşıldığı bölgede, ikinci
TBM’in de önümüzdeki günlerde
istasyona ulaşacağı bildirildi. Diğer 2 tünel
açma makinesi ise General Asım Gündüz
İstasyonu’ndan Şirinyer İstasyonu’na
doğru kazı çalışmaları sürdürüyor.
Toplam 19 bin 500 metre tünelden oluşan
Buca Metrosu’nda bugüne kadar 9 bin
428 metre tünel açıldı. Buca Koop
İstasyonu ile Dokuz Eylül Üniversitesi
Tınaztepe İstasyonu arasındaki tünel
çalışmaları sona erdi. General Asım
Gündüz ile Zafertepe, General Asım
Gündüz ile Üçyol istasyonları birbirine
bağlandı. İstasyonlarda ise kazık
imalatları devam ediyor. (Haber Merkezi)

Bozyaka’da bugün
ULAŞIMA DİKKAT!

İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin Karabağlar
trafiğine nefes aldıracak
Dostluk Bulvarı ile Eskiizmir
Caddesi’ni birbirine
bağlayacak 1 kilometrelik
yeni imar yolunun yapım
çalışmaları tüm hızıyla
devam ediyor. UKOME
(Ulaşım Koordinasyon
Merkezi) kararı
doğrultusunda çalışmalar
sırasında çevre güvenliğini
sağlamak ve imalatları en
kısa sürede tamamlamak
amacıyla 5714/1 - 4171 ve
5714/42 sokakların acil
durum araçlarının geçişine
izin verecek şekilde
bugünden itibaren iki ay
boyunca trafiğe kapatılacağı
bildirildi. Düzenleme
kapsamında ESHOT Genel
Müdürlüğü de otobüs
hatlarının güzergahında

değişikliğe gitti. 550 numaralı
Günaltay-Konak ve 556
numaralı Çamlık-Üçyol Metro
otobüs hatları için geçici gidiş
ve geliş güzergahları
belirlendi.  Çalışma
dolayısıyla geçici gidiş
güzergahı “Mevcut Güzergahı
Takiben-5714/1 Sokak-Şehit
Pilot Volkan Koçyiğit Bulvarı-
Dostluk Bulvarı-Sevgi
Bulvarı-Eskiizmir Caddesi-
Mevut Güzergahın Devamı”
olarak, geçici geliş güzergahı
ise “Mevcut Güzergahı
Takiben-Eskiizmir Caddesi-
Sevgi Bulvarı-Dostluk
Bulvarı-Şehit Pilot Volkan
Koçyiğit Bulvarı-5714/1
Sokak-Mevcut Güzergahın
Devamı” olacak şekilde
belirlendi. Araçlar ise Eski
İzmir Caddesi ve bağlantılı
sokakları kullanacak. 
(Haber Merkezi)

Sabancı Vakfı Mütevelli Heyeti Başkanı Güler
Sabancı, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay’ın ev sahipliğinde Meslek Fabrikası’nı
ziyaret etti. Sabancı Vakfı tarafından desteklenen
Geleceğini Kuran Genç Kadınlar Projesi’nin İzmir’de
yereldeki uygulama paydaşı Meslek Fabrikası’nı
gezerek kadın kursiyerlerle sohbet eden Sabancı,
barista eğitiminde kahve yaptı. Konuşmasında
kadınlara “Yarınlarımızın sevgili iş kadınları” diyerek
hitap eden Başkan Tugay, “Bu proje, 5 paydaşı olan
bir proje. Bu birliktelik hepimiz için çok kıymetli
olmalıdır. Güler Hanım da bugün buraya gelerek
verdiği değeri bize gösterdi. Ülkemizin en önemli
problemlerinden biri işsizlik konusu. Eğitim almış,
belli yetenekleri olan ama bunları bir iş yaparak
değerlendiremeyen, üstelik işe ihtiyacı olan genç
kadınlar için yapılacak her türlü çalışma her şeyden

çok daha kıymetli. Bizler ülkemizde kadın erkek
eşitliğine yürekten inanan insanlarız” dedi. Sabancı
Vakfı Mütevelli Heyeti Başkanı Güler Sabancı ise
projeye dâhil olan kurumları sıralayarak “Önemli
gelişmeler iş birliği ile olur. Kurumlar olarak bir
araya gelip el ele verince başarıya ulaşabiliyoruz.
Başkan Tugay ve ekibine teşekkür ediyorum. Ben
Meslek Fabrikası’nı sosyal medyada görüp çok
etkilendim. Müthiş bir yer, emeği geçen herkesi
kutlarım” diye konuştu. Konuşmaların ardından
Başkan Tugay, eşi Öznur Tugay ve Güler Sabancı,
Genç Barista Yetiştirme eğitimi sınıfını gezdi. Güler
Sabancı, burada eğitim gören kadınlarla sohbet
ederek hatıra fotoğrafı çektirdi. Ziyarette kahve
yapımının incelikleri de eğitmen tarafından aktarıldı.
Tezgâhın başına geçen Sabancı, espresso yaptı.
(Haber Merkezi)

MESLEK FABRİKASI’NDA GÜLER SABANCI’YI AĞIRLADI

Kararsız
Parti

Hayırlı uğurlu olsun! 167 yetmedi.
168 oluyor. Siyaset meydanında bir
“yıldız” daha doğuyor: Kararsız Parti

Vallahi süper fikir. 40 gün 40 gece
düşünsen, üstüne bi de istihareye
yatsan böylesini bulamazsın. Herhalde
bakmış abim anket sonuçlarına. Her
şirket kararsızları yüzde 20’lerin
üstünde gösteriyor, ee tamam o zaman.
Biz de kararsızların sesi olalım! Tabi ol
kardeşim de. Nasıl? Emekli maaşına
yüzde kaç zam gelmeli sizce?

Valla o konuda henüz bi karar
veremedik. Seçmenimiz karar verirse
bizde…  Adam baştan kararsız paşam?
Karar verdiğinde senin partinde
olmayacak yani. Faiz indirimleri
hakkında partinizin görüşü nedir?
Bilemedim ki inse de olur. İnmese de.
İnerse iyidir. Sabit kalırsa daha iyi
olabilir Kemal Sunal repliği gibi.
Dünya siyasetinde böyle bir parti var
mı? Bilmiyorum. Ama tematik çok
parti var. Hollanda’da “50 Plus” var
mesela. Adam bakmış ülkenin yaş
ortalaması 46’lara gelmiş. Demiş ki
ben bu ileri yaşlı kesimin sesi olayım
onların sorunlarını meclise taşıyayım.
Kurmuş partisini. Başarılı da olmuş.
Sonra “Hayvanlar için Parti” var
mesela. Hayvanlar için derken,
kendine oy verenleri kast etmiyor.
Hayvan haklarını savunuyor. Ama
bence en garip olanları onlar
değil.1980’li yıllarda Avusturalya’da
kurulmuş “Ölümcül Ciddi Parti” var
mesela. Korku filmi adı gibi.
Maazallah. Çekya daha eğlenceli.
90’larda kurulan “Bira Dostları
Partisi” seçimlere girip yüzde 1.3 oy
bile almıştı. Macarlar işi daha da
geliştirdi. “Çift Kuyruklu Köpek
Partisi’ni. 2019 Avrupa Parlamentosu
seçimlerinde 2.6 oy aldılar. Ne mi vaad
ediyorlardı? Eurovision’u yasaklamak
ve mülteciler için ülkenin üstünden üst
geçit yapmak. Sırplar işi mideye
bağladı. “Sen Dolma Tatmadın Partisi”
24 yaşında bir genç tarafından kuruldu.
Tek propaganda yöntemleri Youtube’a
yükledikleri saçma sapan videolardı.
Dolmalar lakaplı parti
Cumhurbaşkanlığı seçimlerinde yüzde
9.4 oy almayı başardı.

GERGEDAN PARTİSİ
Kanada’da kurulan “Gergedan

Partisi”nin sloganı ise verdiğimiz hiçbir
sözü tutmayacağız olmuştu. Kışı
yasaklamak, ABD’yi almak, okuma
yazma bilmemeyi resmi dil ilan etmek
gibi tuhaf vaadlerle seçmenden oy
istediler. 84 seçimlerinde ülkenin 4.
partisi olmayı başararak büyük bir
sürprize imza attılar. ABD’de ise
kiralar çok yüksek partisinin vaadini
söylemeye gerek yok. Polonya’da ise
2001 yılında “İyi mizah partisi” de
ilginç partiler arasında yer alır. Ancak
“Kararsız Parti” ülke ve dünya
siyasetinde ilk olacak. Peki tutar mı?
Seçmen bu hiç belli olmaz. Yeter ki bir
karar vermeye görsün.

UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com“URLA’YI BOZULMAYA İZİN

vermeden geliştireceğiz”
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Homeros Otelciler Birliği, Sakız Adası
Kiralık Odalar, Daireler ve Turistik
Eşyalı Evler Derneği Başkanı

Giorgos Mylonadis’in fikir babası olduğu
‘Dostluk Maçı’, Kuzey Ege Bölgesi ve Sakız
Belediyesi ile Çeşme Belediyesi’nin
destekleriyle, Sakız Adası Futbol
Federasyonu ve Çeşme-Alaçatı futbol
takımları yönetim ekiplerinin iş birliğiyle
düzenleniyor. İlki Çeşme’de oynanacak
karşılaşmada U-16 oyuncuları, Sakız
Adası’ndaki maçta ise A takım düzeyindeki
futbolcular forma giyecek. Karşılaşmalarda
oynayacak oyuncular Alaçatı-Çeşme
karması ile Sakız Adası’nın seçilmiş
futbolcularından oluşacak.

FİKİR BABASI ‘HOMER’ BAŞKANI 
Sakız Adası Kiralık Daireler, Odalar ve

Turistik Eşyalı Evler Derneği ‘Homer’
Başkanı Giorgos Mylonadis, “Suyun iki
yakasındaki dostluk köprülerine bir yenisini
daha eklemek için neler yapabiliriz?” diye
düşünürken, ‘Sakız Adası'nın en iyi futbol
oyuncuları ile Çeşme'nin en iyi oyuncuları
arasında bir dostluk maçı oynansın’ fikrinin
oluştuğunu belirterek, “Bu düşüncemi önce
Çeşme Belediye Başkanı Lal Denizli ile
Sakız Adası'na döndüğümde futbol
federasyonuyla görüştüm. Her iki tarafın da
önerime sıcak bakmasıyla maç tarihlerini
belirledik. Böylesine anlamlı bir projenin
fikir babası olmak ve düşüncemin pratiğe
döküleceğini görmek, en önemlisi de iki
kıyının dostluğuna katkıda bulunacak olmak
beni çok mutlu etti” diye konuştu.

GENÇLER KAYNAŞIYOR
Geçtiğimiz yıl mayıs ayında Sakız

Adası’nda gerçekleşen Karşıyaka, Altay,
Nireas Kardamylon ve Filathlitikos Omilos
Kambochoron arasındaki başarılı dostluk
kadın voleybol maçlarının ardından bu kez
de futbol karşılaşmalarıyla iki kıyının bir
araya geleceğini vurgulayan Homer Başkanı
Mylonadis, “Bu tür sportif etkinlikler
halklar arasında dostlukların pekişmesine en
çok da iki ülke gençlerinin kaynaşmasına
katkı sağlıyor. Gençler hepimizin geleceği.
Her fırsatta karşı kıyı ile bir araya gelip,
birbirlerini tanımaları ve dostluklarını

geliştirmeleri önemli. Çünkü
büyüdüklerinde yıllarca aynı coğrafya ve
kültürü paylaşan iki komşu ülkenin bireyleri
olarak iyimserlik, hoşgörü, barış ve dostluğu
ön planda tutacaklardır. Buradan iki ülke
halklarına da seslenmek istiyorum.
Stadyumlara maçı izlemeye gelin, hem
dostluklarımızı pekiştirelim, hem hep
beraber keyifli bir gün geçirelim hem de tüm
dünyaya barış ve dostluk mesajları verelim”
dedi.

DOSTLUK ÖRNEĞİ SERGİLENMİŞTİ 
Sakız Adası’nın karşı kıyı ile ilk oynadığı

futbol maçının savaşın ardından Venizelos
ve Atatürk’ün 1930 yılında birlikte organize
ettiği ve Sakız Adası'nda Lailapas ve
Karşıyaka arasında oynanan dostluk maçı
olduğunu belirten Homer Başkanı
Mylonadis, “Bu maç yoğun yağan yağmur
yüzünden 3. dakikasında tatil edilmişti. Maç,
çeşitli girişimlerin ardından 2014 yılında yine
Sakız Adası’nda kaldığı yerden devam etmiş
ancak bu kez de taraftarların ‘Maç da
aramızdaki dostluk da bitmez’ diyerek
sahaya girmeleri ve maçın geri kalanının bu
kez de karşı kıyıda oynanması düşüncesiyle
yine tamamlanamamıştı. Maçtaki atmosfer
de harikaydı. Stadyuma iki tarafın üst düzey
protokolleri ile 1000’den fazla Türk taraftar

gelmişti. İki ülkenin halkı adeta
dostluk örneği sergilemişti”
ifadelerini kullandı.

GÖZTEPE NE DİYECEK?
Mylonadis, “Lailapas ve

Karşıyaka arasında oynanan
bu dostluk maçının kaldığı
yerden oynanmasını iki kıyı
taraftarları halen çok istiyor.
Duyduk ki Karşıyaka takımı
bir saha problemi yaşıyormuş.
Geçtiğimiz yıl okuduğum bir
haberde maçın Karşıyaka’nın ezeli
rakibi Göztepe’nin sahasında
oynanması önerisinde bulunulmuştu. Ve
haberde ‘dostluk kokusu Göztepe’den
hem körfezin karşı kıyısı Karşıyaka’ya, hem
de suyun öte yanındaki Sakız Adası’na
buram buram yayılsa’ deniyordu. Umarım
bu maç da tıpkı benim Çeşme-Sakız Adası
arasında oynanmasını önerdiğim karşılaşma
gibi olumlu yanıt bulur ve iki kıyı daha
büyük bir organizasyonda bir araya gelerek,

oynadıkları maçın ardından pekiştirdikleri
dostluklarıyla hep birlikte tüm dünyaya barış
ve dostluk mesajları verirler. Bu tür
organizasyonlar bir yerde tarihe not
düşmek. 1930 yılında oynanan
maçın tamamlanmasını
dönemin tarihi gazete
küpürlerinde yıllar
sonra tesadüfen
görülünce maçın
tekrar oynanması
gündeme gelmiş
ve maç yarım
kaldığı
dakikadan
itibaren
oynanmıştı.
Maçın Göztepe
sahasında
oynanması önerisi
de aradan 20-100
yıl geçse bile tarihe
düşülmüş bir not
olarak dönemin gazete
kaynaklarında birileri
tarafından görülecek. Şimdi
olumsuz karşılansa bile tarihte bir
gün belki de oynanacak. Gönlümüz tabii ki
önerildiği üzere Atatürk ve Venizelos’un
maçın ilk kez oynanmasını kararlaştırdıkları

tarih
olan 7

Aralık’ta bu yıl
oynanması yönünde” dedi.

SPOR TURİZMİ GELİŞEBİLİR 
“Oynanacak bu maçlarla sporun dostluk

ve barışa olan katkısını bir kez daha gözler

önüne serdiğini göreceğiz” diyen Homer
Başkanı Mylonadis, “16 Mart’ta oynanacak
maç için 15 Mart’ta Çeşme’ye geçerek

Alaçatı’yı gezeceğiz. Ertesi gün
Çeşme Stadyumu’nda

oynanacak bu maçta 16
yaşındaki gençler forma

giyecek. 29 Nisan’da
Sakız Adası

Stadyumu’nda
yetişkinler
kategorisinde
oynanacak maç
için de Çeşme
kafilesi bir gün
önceden adamıza
gelecek. Biz de
onları adamızın

en turistik
bölgelerinden Orta

Çağ’dan kalma
Mesta ve dekoratif taç

işçiliğiyle ünlü Pirgi
köyleri ile adamıza adını

veren damla sakızının
ağaçlarının ve geçmişten

günümüze serüveninin yer aldığı Sakız
Müzesi’ni gezdirerek misafir edeceğiz.
Ertesi günkü maçta da keyifli bir atmosfer
yaratmak için stadyumda bir DJ olacak.

25’erli ekiplerden oluşan takımlara her iki
maçta da 50 madalya verilecek. İki kıyının

insanları olarak her zaman dostluk ve
kardeşlik içinde olacağız. Gelecekte

futbolun yanı sıra diğer spor dallarında da
karşılıklı etkinlikler düzenleyerek sporun

birleştirici gücüyle iki ülke arasında spor
turizminin geliştirilmesini

hedefliyoruz. Bu düşüncemizi
gerçekleştirmemize katkı veren ve verecek
olan her iki taraftaki yetkililere çok
teşekkür ediyoruz” değerlendirmesinde

bulundu. 
Futbol Federasyonu

Başkan Vekili Panayiotis
Mandalas, iki kıyı arasında
oynanacak maçlarla
sadece stadyumlardaki
şiddete karşı değil, aynı
zamanda ülke insanları
arasındaki şiddete de karşı
olduklarını göstermek
istediklerini ifade etti. Her
iki taraf seyircilerine
statlara gelip, dostluğun ön planda olduğu
maçları izlemeleri çağrısında bulunan
Mandalas, taraftarların takımlarını
destekleyip, tatlı rekabetin olacağı ancak
dostluğun kazanacağı bu deneyimi
yaşamalarının keyifli olacağı vurgusunu
yaptı.

‘MAÇLARIMIZA BEKLİYORUZ’
Sakız-Çeşme arasında gerçekleştirilecek

dostluk maçında oynayacak Yunan
takımlarının teknik direktörü ve
Yunanistan’ın eski milli futbolcusu Dimos
Kavouras da, 16 Mart ve
27 Nisan’da oynanacak
maçların, sporun
toplumları birleştirici gücü
olduğunu göstermek
adına ideal bir etkinlik
olduğunu söyledi.
Yunanistan'ın en fazla
şampiyonluk yaşayan
futbol takımı
Panathinaikos’da
formasını giydiği 1983 ve
1985’de iki kez şampiyonluk yaşayan emekli
Yunan forvet oyuncusu Sakız Adalı teknik
direktör Kavouras, üst siyasi seviyede
yaratılan gerginliklere rağmen sporun,
toplumlarımızdaki insanlar arasındaki iyi
ilişkileri geliştirdiğini, turizmin de dostluğun
teşvik edilmesine yardımcı olduğunu
belirterek, “Spor, toplumların farklı
geçmişlere, kültürlere ve inançlara sahip
olmalarına rağmen ortak bir amacı
paylaşmalarını sağlar ve ortak bir tutku
etrafında birleştirir. Bu birliktelik, insanların
farklılıklarını kabul etmelerini ve hoşgörülü
olmalarını ve birlikte keyifli vakit
geçirmelerini sağlar. Biz bunu 16 Mart ve 27
Nisan’da ‘Dostluk kazansın’ sloganıyla önce
Çeşme ardından da Sakız Adamız’da
oynayacağımız maçlarda yaşayacağız.
Bizimle birlikte keyifli zaman geçirmek ve
dostlukları pekiştirmek isteyen her iki
taraftan insanlarımızı dostluk ve kaynaşma
amacıyla düzenlenen maçlarımıza
bekliyoruz” diye konuştu. (Fulya Omaç)

‘Stadyumlara gelin, tüm dünyaya
barış ve dostluk mesajları verelim’

EGE’NİN İKİ YAKASI DOSTLUK MAÇINDA BULUŞACAK

Çeşme
ile Sakız Adası

(Chios) arasında her iki

tarafın turizm sektörünü

canlandırmak amacıyla ‘Dostluk

Maçı’ oynanması kararlaştırıldı.

İlk maç 16 Mart’ta Çeşme’de,

ikinci maç da 27 Nisan’da

Sakız Adası’nda ‘Dostluk

Kazansın’ sloganıyla

yapılacak

Giorgos
Mylonadis

Panayiotis Mandalas

Dimos Kavouras
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Bayramöncesi
ikinci elde artış

Otomobil ve hafif
ticari araç pazarı, ocak-
şubat döneminde geçen
yılın aynı dönemine
göre yüzde 14,2 azaldı.
Otomotiv
Distribütörleri ve
Mobilite Derneği'nin
(ODMD) Şubat 2025
verilerine göre;
otomobil satışları, ocak-
şubat döneminde geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 9,8
azalarak 131 bin 965, hafif ticari
araç satışları yüzde 30,4 azalışla
27 bin 419 olarak gerçekleşti.
Buna karşın ikinci el sektöründe
hareketliliğe neden oldu.

İkinci el otomobil alan, işçi

emeklisi Hakan Kematlı
(50), "Bir süredir
araştırıyordum. Aileye
uygun bir araç aradım.
Paramı denkleştirdikten
sonra 2-3 aydır
bakınıyordum. Fiyatlar
değişiyor. 

Alım gücü zor.
Krediyle alacağım" dedi.
Galerici esnafı Samet

Topel (29), "Hakan Bey araca
baktı, beğendi. Satışını yapacağız.
İkinci el satışlar hareketlendi.
Çok şükür işimize yansıyor.
Bayrama da sayılı günler kaldı.
700 bin liraya kadar olan araçlar
rağbet görüyor. Üstündeki
araçlar biraz zorluyor" diye

konuştu.
Galerici Fahri Karlık (54),

"Kıştan yaza geçerken ikinci el
oto satışları hızlanır.
Duyduğumuz kadarıyla
hükümetimiz küçük ve büyük
esnafa kredi yolunu açtı. Faiz
oranları uygun olacak. Piyasaya
sıcak para girişi olacak. İşlerimiz
de bir önceki
aya göre yüzde
10'luk bir artış
var. Araç
alacaklar ellerini
çabuk tutsun. Şu
an fiyatlar stabil.
Araç almak
isteyen varsa
şimdi alsın

bayramda araçsız kalmasın" dedi.
Galerici Şerif Dönmez de (42),
"İkinci elde satışlar güzel. Tam
araç alma zamanı. Bizim
satışlarımızda geçen aya göre
yüzde 30- 40'lık artış var. Araç
almanın tam zamanı diyorum" diye
konuştu. Pazara otomobil almaya
gelen servis şoförü Veli Birok (45),

"Yaz geliyor
nasipse
anlaşırsak bir
araç alacağım.
2-3 aydır
takipteyim.
Anlaştık
nasipse alacak
gibiyim" dedi.
(DHA)

Türk zeytincilik sektörü, yıllık
370 bin ton zeytinyağı ve 185 bin
ton sofralık zeytin tüketimiyle
Avrupa Birliği’nden sonraki en
büyük tüketici olan Amerika
Birleşik Devletleri’ne zeytinyağı ve
sofralık zeytin ihracatını artırmak
için, “Sektörel Ticaret Heyeti”
düzenledi. Ege Zeytin ve
Zeytinyağı İhracatçıları Birliği’nin
organize ettiği “Sektörel Ticaret
Heyeti”ne Türk sofralık zeytin ve
zeytinyağı sektöründen 12 güçlü
firma katıldı. 

Türk zeytincilik sektörü, ABD
pazarında yüzde 10’luk pay
hedefliyor. Greater Irnive Ticaret
Odası ziyaretiyle ABD programına
başlayan EZZİB Heyeti, toptan,

perakende zeytin ve zeytinyağı
ticareti yapan Costco, Trader Joe’s,
Sporuts Farmers Market, Ralph’s
Supermarket ve Gelson’s
Supermarketi ziyaret etti. 

ABD’nin en büyük doğal ve
organik gıda fuarlarından biri olan
ve Türkiye Milli Katılım
Organizasyonu Ege İhracatçı
Birlikleri’nce yapılan Natural
Products Expo West Fuarı’nı
ziyaret ettikleri bilgisini veren Ege
Zeytin ve Zeytinyağı İhracatçıları
Birliği Başkanı Emre Uygun,
fuarda zeytin ve zeytinyağı sektör
trendleri ve ABD’de doğal gıdalara
olan talep hakkında incelemeler
yaptıklarını dile getirdi. 
(Haber Merkezi)

İzmir İş Kadınları Derneği
(İZİKAD), İZİKAD-UN Women
Özel Sektörde WEPs Buluşmaları
Projesi kapsamında Kemalpaşa
Organize Sanayi Bölgesi’nde
(KOSBİ) projenin üçüncü
buluşmasını gerçekleştirdi.
KOSBİ Zülfü Mevlüt Çelik Mesleki
ve Teknik Anadolu Lisesi’nde
KOSBİ ev sahipliğinde yapılan
toplantıda UN Women Türkiye
Özel Sektör İşbirlikleri Takım
Lideri Pınar Akçayöz De Neve
“UN Women Türkiye ve Özel
Sektör İlişkileri Odağında WEPs”
sunumunu katılımcılar ile

paylaşırken moderatörlüğünü De
Neve’nin yaptığı bir de panel
yapıldı. 

İZİKAD Yönetim Kurulu
Başkanı Özden Erten, 2008
yılından bu yana “İş’te Kadın
Güçlü Kadın” mottosuyla, her biri
alanında uzman, sektörlerinde
lider kuruluşları yöneten,
toplumsal duyarlılığı yüksek, rol
model iş kadınlarını bünyesinde
toplayan İzmir İş Kadınları
Derneği olarak, iş dünyasına
katkılarına yeni bir boyut
eklemek üzere yola çıktıklarını
söyledi. Önceki yıllarda

gerçekleştirdikleri “İş Hayatında
Kadının Güçlendirilmesi Projesi”
bir Sivil Toplum Diyaloğu projesi
olarak Avrupa Birliği’nden hibe
desteği aldığını, bu projenin
devamında dernek olarak İzmir
İş Dünyası Kadının Güçlenmesi
Başarı Ödülleri ile lider kadınları
ödüllendirdiklerini ifade eden
Erten, “İş hayatında kadın
yöneticilerin liderlik
dönüşümüne önemli katkı
sağladık. Bugün de bu
çalışmalarımızdan birine imza
atıyoruz” değerlendirmesinde
bulundu. (Haber Merkezi)
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“Plastik üretim 
üssü olabiliriz!”

Memecik zeytinine
AB tescili geldi…

Aydın Ticaret Borsası tarafından PDO-TR-
02813-12 Kasım 2021 sayı ile tescil talepli
başvurusu yapılan Aydın Memecik Zeytini
coğrafi işaretli ürünü, 2025/00470 sayılı Resmi
Gazete’de yayımlanarak Avrupa Birliği ‘nde
tescil edilen 31. ürün oldu. Aydın Ticaret Borsası
Yönetim Kurulu Başkanı Fevzi Çondur, "Coğrafi
işaretler, bir bölgenin kendine özgü agro-
ekolojik ve kültürel mirasını yansıtırken,
üreticilerimize de ekonomik anlamda büyük
faydalar sağlamaktadır. Aydın Kestanesi ve
Aydın Memecik Zeytinyağı’nın ardından, şimdi
de Aydın Memecik Zeytini’nin Avrupa Birliği
tarafından tescillenmesiyle, Aydın Ticaret
Borsası olarak ülkemizin tarımsal değerlerini
uluslararası alanda en üst seviyeye taşımaya
devam ediyoruz" dedi. (Haber Merkezi)

Dijitalleşme
can suyu olur

Yetkinlik ve Dijital Dönus̈u̧m̈ Merkezleri
(Model Fabrikalar), üretimde verimliliğin
artırılması ve dijital dönus̈u̧m̈ sürecinin
hızlandırılması amacıyla hayata geçirilmeye
devam ediyor. Model fabrikalarda, gerçek bir
üretim ortamında, deneyimsel öğrenme
teknikleri kullanılarak, verimlilik temelli
don̈us̈u̧m̈un̈ öğretilmesini ve
yaygınlaştırılmasını sağlayan eğitim ve
danışmanlık hizmetlerinin verilmesi
amaçlanıyor. Türkiye’de model fabrika
alanındaki çalışmalar 2015 yılında TC Sanayi ve
Teknoloji Bakanlığı koordinasyonunda
başlatıldı. İlk etapta, ulusal ve uluslararası
fonlar aracılığıyla Adana, Ankara, Bursa,
Eskişehir, Gaziantep, İzmir, Kayseri, Konya,
Mersin ve Samsun’da olmak üzere on adet
model fabrika hayata geçirildi. (Haber Merkezi)

DUYURU 
ÇED Sürecine 

Halkın Bilgilendirilmesi ve Sürece 
Katılımı Toplantısı

Çandarlı RES Elektrik Üretim A.Ş. tarafından, İzmir İli, Dikili İlçesi,
Merdivenli ve Denizköy Mahalleleri Mevkii’nde, “Çandarlı Rüzgar
Enerji Santrali (39,70 MWm / 35,75 MWe)” işletilmektedir. Tesis
içerisinde ilave yardımcı kaynak olarak, Denizköy Mahallesi
mevkiinde, 28.11.2024 tarih ve 13035-25 sayılı EPDK kurul
kararında yer alan koordinatlarda belirtilen toplam 343.499 m2 GES
alanında, “Çandarlı Rüzgar Enerji Santraline Yardımcı Kaynak
Güneş Enerji Santrali (22,9050 MWm - 34,39 ha) (Nihai Kapasite
62,605 MWm / 35,75 MWe)” projesi planlanmaktadır. Söz konusu
proje için Çevresel Etki Değerlendirmesi (ÇED) Yönetmeliğinin 9.
Maddesi gereğince aşağıda belirtilen tarih ve saatte faaliyetle ilgili 
halkı bilgilendirmek, görüş ve önerilerini almak için “Halkın
Bilgilendirilmesi ve Sürece Katılımı Toplantısı” yapılacaktır. 

Halkımıza saygı ile duyurulur. 
Toplantı Yeri                 : Merdivenli Mahallesi Köy Kahvehanesi 
Toplantı Yerinin Adresi : Merdivenli Mahallesi, Dikili/İZMİR 
Toplantı Tarihi               : 25.03.2025 
Toplantı Saati                : 13:00 
Proje Sahibi                   : Çandarlı RES Elektrik Üretim A.Ş. 
Tel                                  : (0 216) 311 47 16 
Faks                               : - 
ÇED Raporunu 
Hazırlayan Kuruluş       : EKOÇED Çevre Danışmanlık ve    

Mühendislik Hiz. Ltd. Şti. 
Tel                                 : (0 224) 241 62 24  
Faks                              : (0 224) 241 62 25 

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2188865)

İnsanı ve üretimi merkezine alan bir toplum
bilincinin kuşaktan kuşağa aktarıldıkça,
sanayinin de güçlenerek yoluna devam
edeceğini söyleyen Plastik Sanayicileri
Federasyonu Yönetim Kurulu Başkanı Ömer
Karadeniz, Türkiye’nin geleceğinin sanayide ve
üretimde olduğunu belirtti. Yatırımcının önünü
görebilmesi açısından finansal
sürdürülebilirliğin önemine dikkat çeken
Karadeniz, üretmeyi çok iyi bilen bir toplum
olduğumuzu, şartların oluşması halinde
Türkiye’nin bir üretim üssü haline
gelebileceğini ifade etti. Karadeniz, üretim
olmadan kalkınmanın olamayacağını belirtti.
Gelişmişlik seviyemizi artırmamızın tek yolunun
üretimden geçtiğini söyleyen Karadeniz,
“Türkiye bilindiği gibi şu anda bir petrol ülkesi
değil” dedi. (Haber Merkezi)

Ömer
Karadeniz

Zeytinciler ABD pazarında 
HEDEF BÜYÜTTÜ

“Kadınlar iş yaşamında daha da güçlü olmalı”

Türkiye otomobil ve hafif ticari araç pazarı, ocak-şubat döneminde önceki yılın
aynı dönemine göre azalmasına rağmen ikinci el sektöründe hareketlilik başladı
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Algolog Prof. Dr. Emine Nur Tozan aşırı
düşünmenin (Overthinking), tükenmişlik
sendromunun ve depresyonun kronik ağrı nedeni
olduğunu söyledi. Bu duygu durumlarında iş, eş,
aile, günlük aktivitelerde aksaklıklar, uyku, yeme
içme problemleri, hayattan zevk alamama gibi
benzer problemlerin görüldüğünü belirten Prof.
Dr. Tozan, “Bu süreçte eş zamanlı eksilen
nöromodülatör maddeler, yerine konamayan
mutluluk hormonları ve artan stres hormonları,
vücudumuzda, inflamasyon kapısını açar ve
nerede bir hasar var ya da başlamış ise orada
ağrıya neden olur. Bu ağrılar kader değildir.
Kurtulmak için işe, kendimizden başlamalıyız”
dedi. (Haber Merkezi)

Tükenmişlik sendromu 
ve depresyon ağrı nedeni Glokom, dünya genelinde milyonlarca

insanı etkileyen ciddi bir göz hastalığıdır. 40
yaş üstü her 100 kişiden ikisinde görülebilen
göz tansiyonu (glokom) riski, yaş ilerledikçe
artar. Op. Dr. Berna Şahan, genellikle belirti
vermeden ilerleyen bu hastalığın, geç
kalındığında geri dönüşü olmayan görme
kaybına neden olabildiğine dikkat çekerek,
“Bu nedenle erken tanı ve düzenli göz
kontrolleri büyük önem taşıyor” diye
konuştu. Şahan, "Göz tansiyonu hastalığında
görme kaybı oluştuktan sonra geri dönüş
olmadığından erken tanı önemlidir. Çoğu
hastada hiçbir bulgu vermezken, bazı
hastalarda göz ağrısı veya baş ağrısı
yapabilmektedir” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

İletişim öğrencilerine 
kariyer ipuçları verdi
Ege Üniversitesi’nin kuruluşunun 70. yılı etkinlikleri kapsamında Pınar Markaları
Kurumsal İletişim Direktörü Aykırı, İletişim Fakültesi öğrencileriyle bir araya geldi

Mehmet
Aykırı

Üniversitenin 70. Kuruluş
yıldönümü etkinlikleri
kapsamında İletişim Fakültesi
Konferans Salonu’nda yapılan ve
moderatörlüğünü Öğr. Gör.
Gaye Yiğit Verep’in üstlendiği
etkinliğe; İletişim Fakültesi
Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Elif
Yıldız, Radyo Televizyon ve
Sinema Bölüm Başkanı Prof. Dr.
Lale Kabadayı, akademisyenler
ve öğrenciler katıldı.
Konuşmasında iyi bir iletişimci
olmanın önemini vurgulayan
Mehmet Aykırı, bunun
gerçekleşmesi için öncelikle iyi
bir insan olunması gerektiğini
belirtti. İyi insan olmanın tek
başına yetmeyeceğini, bunun aynı
zamanda toplum tarafından da
takdir edilmesi gerektiğini ifade

eden Aykırı, “İyi iletişimci, kendi
itibarını oluştururken hem yukarı
çıkmalı hem de bulunduğu
konumu korumalı. İtibarınızı
oluşturmak için önünüzdeuzun
ve yavaş bir yol var. Merdivenin
basamaklarını sabırla çıkmanız
gerekiyor. İtibar oluşturmak bu
kadar meşakkatli iken kaybetmek
de bir o kadar hızlı ve kolaydır”
dedi. Binlerce İletişim Fakültesi
mezunu varken öğrencilerin
kariyerlerinde ilerlemek ve
sektörde yer edinmek için
öncelikle kendilerini tanıması
gerektiğini belirten Aykırı,
“Kendinizde eksik olduğunu,
geliştirmeniz gerektiğini
düşündüğünüz yönlerinizi
belirleyin ve o yönlerinize yatırım
yapmaya çalışın. Çünkü hepimiz

birer markayız. Bu markanın
itibarı bizim bilgi birikimimiz,
duruşumuz ve iletişim tarzımız ile
şekilleniyor. Dolayısıyla
yaptığınız her şey ya da
yapmadığınız her şey sizin
kurumsal itibarınıza olumlu veya
olumsuz katkıda bulunuyor.
Bunun için mutlaka okuyun,
yabancı dilinizi geliştirin ve
sanatsal kültürel aktivitelere
katılın. Çünkü sanat ve kültüre
bakış açınız sizin estetik bakış
açınızı değiştirecek. Bu da
kurumsal iletişime karşı kendinizi
geliştirme imkânı sağlayacak”
diye konuştu.

Network oluşturmanın
öneminden bahseden Mehmet
Aykırı, “ Kurduğunuz network;
samimi, net ve içten olmalı.

Network ne kadar iyi ise ve siz
kendinizi geliştirmiş iseniz hayata
o kadar önde başlayacaksınız.
Bunun için iletişim ile ilgili her
türlü etkinliğe katılmaya özen
gösterin. Kongre, sempozyumlara
katılmak ya da şirketlerde
çalışmak olabilir. Şu an sizin
döneminizde bilgiye ulaşmak
daha kolay, bunu
değerlendirmelisiniz. Staj
yapmaya özen gösterin.
Profesyonellerle iletişim kurmaya
çalışın. Ek olarak bir iletişimcinin
mutlaka gündemi takip etmesi
gerekiyor. Sabah sekiz akşam beş
çalışma rutini biz iletişimciler için
geçerli değildir, gündem hep
değişir. Yeri gelir hafta sonu bile
çalışmamız gerekir” dedi.
(Haber Merkezi)   

Yaşar Üniversitesi
Bilgisayar Mühendisliği
Bölümü öğrencisi Doğa
Pircive Sarp Şentürk ile İzmir
Ekonomi Üniversitesi
Biyomedikal Mühendisliği
Bölümü öğrencisi Damla
Pirci ve Yarkın Yalgın, ruh
sağlığı sorunları yaşayan
kişilerin günlük yaşamlarında
uygulayabilecekleri
teknikleri, oyunlaştırılmış bir
deneyimle sunan uygulama
yaptı. Cure Connect adı
verilen uygulama, geçtiğimiz
günlerde Ege Bölgesi’ndeki
üniversitelerin paydaşlığında
düzenlenen Ege Kariyer
Fuarı EGEKAF
2025
Hackathonu’nda
birinci oldu.
Uygulamanın
amacı, ruh sağlığı
sorunları ile
mücadele eden
bireylerin günlük

yaşamlarında
uygulayabilecekleri teknikleri

oyunlaştırılmış bir
deneyimle
öğrenmelerini
sağlamak.

Mental sağlık
uygulamasını 24
saatte geliştirmeyi
başardıklarını
anlatan Yaşar

Üniversitesi Bilgisayar
Mühendisliği Bölümü
öğrencisi Doğa Pirci şu
bilgileri verdi:
“Uygulamamızda, psikolojik
danışmanlık öğrencileri ve
mezun psikologların
desteğiyle online destek
seansları oluşturmayı
hedefliyoruz.” 
(Haber Merkezi)
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Yaşar’dan teknoloji 
ile psikolojik destek
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EBEDİ BAŞKAN: Sezer Doðan
İmtiyaz Sahibi Ege Telgraf Gazetecilik ve
Matbaacýlýk Ticaret Anonim Þirketi Adýna

NURTEN DOĞAN

YÖNETİM YERİ
Ýþ Yeri Adresi:İsmet Kaptan Mahallesi

1371 sok.  No:2  Z/3
Kasman Ýþ Haný 
Konak-Ýzmir

Tel:0 232 446 88 47-483 99 66- Faks:0 232 446 88 53
BASIM TESİSLERİ

Arslan Güneydoğu Gazetecilik Matbaacılık ve  Kağıtçılık A.Þ.
İzmir Metal İşleri Sanayi Sitesi 2. Cadde No:93 

Kısıkköy Menderes/ İZMİR 
TEL: 0232 257 67 32 
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Turkuvaz Dağıtım Pazarlama A.Þ.- ÝZMÝR
E-posta: egetelgraf1960@gmail.com
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Gazetemiz AA, İHA, DHA haber ajansları abonesidir.

Pazar günleri ve dini bayramlarda yayınlanmaz.

Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Erken
büyüyen
çocuklar

Bazı ebeveynler, duygusal desteği
bir yetişkinden almak yerine
çocuklarından almaya çalışırlar. Eşleri
veya yaşamındaki diğer yetişkinlerle
anlaşamayıp aralarında çatışma
yaşadıkları zaman çocuklarını
arabulucu olarak kullanırlar. Adeta
ebeveynlerine yaslanarak erkenden
duygusal olarak büyümek zorunda
kalan bu çocuklar, anne veya
babasının rolünü alarak erkenden
büyürler. Anne ve babasının sürekli
kendisine yaslanması, çocuğun
duygusal olarak kendi ihtiyaçlarından
uzaklaşmasına neden olur.
Ebeveynleşmiş bir çocuk, çok hızlı
büyür ve çocukluğunu yaşayamadığını
hisseder. Yetişkin durumlarıyla ilgili
ebeveyn stresini üstlenmelerinden
dolayı yaşlarından daha olgun
oldukları hissiyle dolu olurlar. Aynı
zamanda, eğer bırakırlarsa ve çocuk
olurlarsa, her şeyin dağılacağından
korkarlar. İnsanlar çocuğa "çok
sorumlu" ya da "çok olgun" olduğunu
söyleyebilirler ama bunlar bir çocuğun
hayatında iyi şeyler değildir.
Çocukların çocuk olabilmeleri,
kafalarının yetişkin sorunları ve
sorumluluklarıyla dolmaması gerekir
ama bu çocukların kafaları her zaman
sorunlarla doludur. Ebeveynleşmiş
çocuk, yetişkinliğin ne kadar zor
olduğunu görebildiği için çocuk
olmakta zorlanır.
RUHSAL DEPRESİF

Bu çocukların, empati yapma
özelliği fazlasıyla gelişmiştir.
Arkadaşlarının sorunlarını sürekli
dinleyen taraf olurlar. Ruhsal olarak
depresif veya fiziksel olarak hasta bir
yetişkin tarafından büyütülen çocuklar
sürekli kendilerini tehdit altında
hissederler. Hissettikleri yoğun kaygı
ve öfke duygusunu bastırmaya
çalışırlar. Bu onların hissettikleri
yoğun öfke duygusuyla baş etme
yöntemidir. Yetişkin halleri boyunca
ebeveynlerinin kendisini mutlu ve iyi
görmesi için sürekli kendi duygularını
bastırmaya devam ederler.
Ebeveynlerinin ihtiyacını kendi
ihtiyaçlarını hiçe sayarak karşıladıkça,
"iyi evlat" olduklarına inanır ve
kendilerini mümkün olduğunca onlara
uyum sağlamaya çalışırlar. Bu kişilerin
sürekli duygularını bastırmaları bir
süre sonra sinir sistemine zarar verir.
Yetişkin yaşamında insanlara
güvenmekte çok zorluk yaşarlar,
yüksek düzeyde duygusal stres, kaygı
ve depresyon yaşarlar. Bu yüzden sinir
sistemlerini koruyacak ve kendileriyle
duygusal iletişimi artıracak yeni baş
etme yöntemleri geliştirmeleri
önemlidir.

AYKAÇ

YAKIN İLİŞKİLER
MELEKmelek.aykac1@saglik.gov.tr

Göz tansiyonu körlük yapabilir
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Petkimspor
Avrupa'da

pes etmiyor
AVRUPA arenasında ülkemizi ilk kez
temsil ettiği sezonda Basketbol
Şampiyonlar Ligi'nde ön eleme turu,
ilk tur grup maçları ve Play-In
etaplarını geçtikten sonra Son 16
Turu K Grubu'na 3'te 0'la başlayan
Aliağa Petkimspor, erken pes etmedi.
Grupta evinde güçlü İspanyol rakibi
Baxi Manresa'yı 89-86 yenerek ilk
galibiyetini alan Petkimspor, son iki
maç öncesi çeyrek final iddiasını
sürdürdü. Temsilcimizde Dotson
attığı 20 sayıyla galibiyete büyük katkı
yaptı. Petkim, grup maçlarını 19
Mart'ta Tenerife'yi ağırlayıp, 25
Mart'ta İtalya'da Reggiana
deplasmanıyla tamamlayacak. (DHA)

Karşıyaka’da Enes
sevinci yaşanıyor
3'ÜNCÜ Lig 1'inci Grup'ta yaşadığı
maddi ve idari krizler ile futbol şube
yönetiminin istifasına rağmen Tokat
Belediye Plevnespor deplasmanındaki
2-0'lık galibiyetle son 8 maç öncesi
lider Bursaspor'la arasındaki puan
farkını 7'ye indirip şampiyonluk
yarışından kopmayan Karşıyaka'ya
uzun süredir sakat olan yıldızı Enes
Nalbantoğlu'ndan da iyi haber geldi.
Ligde 25 Ocak'taki Bulvarspor
mücadelesinden beri 5 maçtır
sakatlığı nedeniyle forma giyemeyen
sol kanat oyuncusu Enes iyileşti.
Sakatlanana kadar 6 golle Kaf-Kaf'ın
en skorer ismi olan Enes takımla
antrenmanlara başladı. (DHA)

Hakemlik bir melektir, hem de kadın. Aynı
zamanda melekedir. Öğren, çık sahaya
olmazsa olmuyor. Hakemlik sevgi değil, aşk
değil, tam adıyla bir sevdadır. Hem de
kapkarasından. Tıpkı hakem kıyafeti gibi.
Kara sevda, tek taraflı. Ulaşması, kavuşması
mümkün değil. Farkında bile değildir, sizin
sevdanızdan hakemlik meleği. Yüz vermez,
pas vermez. Bundandır, hakemliği her
bırakan tam olarak mutlu mesut bırakamaz.
Hakemlik mefhumunun çook hayranı
sevdalısı vardır. Ancak o dik durur,
eğilmez, bükülmez.
Kullanıcılarının bu
duygusallığından haberi bile
yoktur. Hizmet edilirken
seviyor gibi görünür, belli
etmez ciddidir. Adaletini
sağlayanları sevse de fazla
yüz vermeyi uygun
bulmaz, şımartmaz. Zira
insandır sonuçta. Yarın bir
gün yapay zekâ, robotlar,
dron ne yapar bilinmez.
Demek ki o gün bizi bırakıp
gidecek hakemliğin meleği.
Yakındır. Fazla üzülmesini
istemediğine yol verir, git gider. Tıpkı
bana yaptığı gibi. Moda oldu, hakem
aşağılamak, saygısızlık, hoşgörüsüzlük, kaba
kuvvet. Sallayan sallayana. Federasyon,
dernekler susar, hakemler de boykot bile

yapamaz. Buna mahal verenler de maalesef
hakemler. Sevda tam olsa işte, bunlar
yaşanmazdı. Hakem aşağı hakem yukarı.
Yabancı hakem getirdikleri yetmezmiş gibi,
şimdi herkes ister oldu. Sanki, yola sarkan
ağaçtan erik topluyorlar. Doldur gitsin. İzin
almak yok, haram mı, arazi sahibi ne der,
köpeği ısırır mı hak getire. Elimizde
büyüyen, tesadüfen futbolcu olan hem de
ünlü olan biri kalkmış, hakemlere yönelik
şiddeti özendiren laflar ediyor. Bakın
konuşana, bakın konuşturana. Cüret hat
safhada. Ceza yok, ne yapıyorsun diyen yok.
Eşine, kadına el kaldıran hem de profesör
olmuş biri gibi. Sözüm ona kitap karıştıran,

ikircikli entel dantel konuşan biri. Ne
günlere kaldık. Alim ile zalim birbirine
karıştırdı. Alameti farika değil kıyamet
alameti bunlar. Ağzı olan konuşuyor. Sadece
adına süper denene önem verirsen olacağı
da budur. Herkes orayı örnek alır, çok
lazımmış gibi.

ACIMAK'I OKURSAK...
Hakemlikten mutlu mesut ayrılan

yoktur. Onun sayesinde isim
yapsalar. Bir yerlere gelseler

de bu böyle. Hakemlik
mefhumu tepe tepe
kullanılır, hakemleri de
tepelerler. Kimi gitmek
bilmez kazık çakar.
Kimi de erkenden
gönderilir, veda eder.
Her veda, erkendir.
Ayşe Demir, liyakatli

kadın hakem. İşi gücü
spor. Bırakan çok aslında,

kadın ya. O da bırakma
kararı aldı. Haklı veya haksız,

konu bu değil. Sahada değiliz, saha
dışındayız şu an. Herkes gibi onun da

hayalleri vardı. Hatası oldu ama yanlışı yok,
bence. İnsanız hepimiz. Reşat Nuri
Güntekin'in yazdığı Acımak'ı okudunuz mu,
internetten bulup izlediniz mi ? Yıllar

öncesindeki dizisini,
filmini. Her şeyin hayırlısı
bir imza, neler yapıyor.
Öyle veya böyle. Çok iyi
yardımcı hakemdi. İnsanız
dedik ya. Ameliyat oldu,
ilgilenen de pek olmadı.
Koşamadı evet evet
koşamadı, hayatı spor olan
kişi atletik test sınavında.
O an koşuyu istenen
derecede tamamlamak
şart, kural bu. Bıraktı,
zaman da kaybetti, gözden
düştü. Bir yerlerdeki
birileri de taş attı yoluna,
görmedi. Tökezledi
ayağını yan bastı, gerekli
oysa. Hakemlikte böyle
ama. Atletizmde nasıl
harikalar yaratıyor. Ya
bacım o an, orada koşsaydın ya. Gitti
masterler şampiyonasında rekor kırdı. 4x200
metrede Türkiye rekorunun yeni sahibi. 60,
200 ile 400 metrelerin Türkiye Şampiyonu.
Madalyalar, çiçek gördü de hakemlikte pek
görmediği alkışlar. Tebrikler. Kader kısmet
nasip bu işler. Bunca yılın emeğini bir
çırpıda silemezsin. Kimse vazgeçilmez değil.
Bir tane sen var, bir Ayşe Demir. Herkes bir
gün veda edecek. Keşke böyle bırakıp
gitmeseydin. Sağlık olsun, nerde, huzurlu
isen orada ol, orada kal. 'En büyük
teşekkürüm, bana yapılan haksızlıkları
unutturmayacak olanlara', 'Bir yabancı
hakemin 1 maçlık (!) maaşını, 15 yılını bu
mesleğe adamış hakemler bile kazanamıyor',
15 yılının fragmanı, hiti sanki. Nereye
gidersen git, ruhundaki spor aşkından
vazgeçme. Yıllar önceki Tercüman
Gazetesi'nin, logosunda vardı; 'Her sabah
dünya yeniden kurulur, her sabah taze bir
başlangıçtır'. Bu bir veda değil, kabul
etmiyorum. Hakemlikte olmasa da
atletizmde takip ederim. Kurtuluşun yok,
lafımsın bu vatana. Hayatını ve anı yaşa.

Küsme, hayat o kadar uzun değil. Kırılsan da
belli etme, kendini kırma. Sporcu yetiştir,
daha büyük, ulvi bir hizmet. O sevdanın
karşılığı da var, inan. Spordan asla soğuma.
Nerede mutlu isen orda kal. Kal sağlıcakla,
öğretmenim, saygılarımla...

AYDINOĞLU 

METİN

Kızdı, bayrağı
bıraktı

koştu, rekor
kırdı

aydinoglumetin@hotmail.com
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Sultanlar Ligi için
tarihi derbi bugün

Kadınlar Voleybol 1'inci Ligi'nde isimlerini final etabına yazdıran İzmir'in ezeli
rakipleri Papara Göztepe ile İnfo Yatırım Karşıyaka, bugün Alanya'da başlayacak

final müsabakalarının ilk günündeki tarihi derbide karşı karşıya gelecek
ALANYA 100. Yıl Recep Hacıfazlıoğlu

Spor Salonu'nda saat 15.00'te başlayacak
maçı TRT Spor Yıldız naklen yayınlayacak.
İki takım taraftarına tribünde 300'er
kişilik kontenjan ayrıldı. Aynı salonda
17.30'da ise İBB Spor-İlbank karşılaşması
oynanacak. Finalde yarın Karşıyaka-İBB
Spor, İlbank-Göztepe, yarın ise İlbank-
Karşıyaka, Göztepe-İBB Spor maçları
yapılacak. Dört takım arasından ilk 2
sırayı alan 2 takım Sultanlar Ligi'ne
yükselecek.

Sultanlar Ligi'nde en son 2004-05
sezonunda mücadele eden Göztepe, 20
yıllık hasreti sonlandırmaya çalışacak.

Sultanlar Ligi'nden 2010-11 sezonunda ilk
kez düşen Karşıyaka ise 14 yıllık özlemi
sona erdirmeyi hedefliyor. Sarı-kırmızılı
ekip 1'inci Lig'de 4'üncü kez Play-Off
oynarken, yeşil-kırmızılı takım 7'nci kez
finallerde boy gösteriyor. Normal
sezonda Göz-Göz, 22 maçta 21 galibiyet
alarak A Grubu'nu lider tamamladı.  Kaf-
Kaf ise normal sezonu 18 galibiyetle 2'nci
sırada bitirdi. İki takım arasında ligde
oynanan iki müsabakayı Göztepe 3-1'lik
skorlarla kazandı. Yarı finalde farklı
gruplarda mücadele eden iki takımdan
Göztepe 3'te 3 yaparken, Karşıyaka tek
galibiyetle adını finale yazdırdı.  (DHA)

"İZMİR'İN RENKLERİ KADINLARIN GÜCÜ"
GÖZTEPE ve Karşıyaka yönetimleri

filedeki tarihi derbi öncesi, "İzmir'in
renkleri, kadınların gücü" başlığıyla
ortak yazılı bir açıklama yaparak
sporseverlere önemli mesajlar verdi.
İki kulübün açıklamasında şu
ifadelere yer verildi; "Ülkemizin iki
köklü camiası olarak şehrimizde
kadın voleybolunun en üst seviye
taşınması için sahaya çıkıyoruz. Play-
Off final etabında mücadele ederken
rekabetin yanı sıra emeğin ve
centilmenliğin de temsilcisi olacağız.
Çünkü biz sadece kazanmayı değil
kadınların spordaki yerini ve İzmir'in
voleybol tutkusunu büyütmeyi
önemsiyoruz."

"İzmir'in kadınları sahada tribünde
ve hayatın her alanında var olmayı, en
yükseğe çıkmayı temsil ediyor. File
üstünde verilen her mücadele onların
cesareti ve kararlılığın bir
yansımasıdır. Onlar sadece sporun
değil umudun, azmin ve başarının
simgesidir. Sahada ter döken tüm
sporcuların emeğine saygı duyuyor,
centilmenlik içinde geçen bir maçın
kazananı voleybol ve İzmir olsun
diyoruz. Fair-Play ruhuyla voleybolun
birleştirici gücüyle ve İzmir'in eşsiz
spor kültürüyle sahaya çıkıyor, tüm
voleybol severleri bu güzel atmosferin
parçası olmaya davet ediyoruz.
kazanan güzel İzmir'imiz olsun."
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SÜPER Lig'de bu hafta
Avrupa yarışındaki en
önemli rakiplerinden bir
üst basamağındaki
Eyüpspor'u evinde
yenerek hem 6 maçlık
hasretine son vermeyi
hem de iddiasını
sürdürmeyi hedefleyen
Göztepe'de takımın en
tecrübeli isimleri Lasse
Nielsen ve İsmail
Köybaşı, genç oyuncular
arasından formayı kaptı.
Transfer yasağı nedeniyle
altyapı oyuncularına
sarılıp erken havlu atan

sonuncu Adana
Demirspor'dan sonra
ligin en genç kadrosuna
sahip takımı olan
Göztepe'de kadronun en
yaşlıları 37 yaşındaki
Nielsen ile 35 yaşındaki
İsmail, ilk 11'de forma
giyiyor. Uzun soluklu
kariyerinde Danimarka,
İsveç ve Belçika'da kupa
koleksiyonu yapan
Danimarkalı Nielsen,
geçen sezon sarı-
kırmızılılarda 1'inci
Lig'de şampiyonluk
yaşadı. (DHA)
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ÜCRETSİZ OLACAK
İzmir Büyükşehir Belediyesi Köy Tiyatroları;
Bergama Kozak, Foça Yenibağarası,
Ödemiş Konaklı, Çeşme Germiyan, Urla
Barbaros, Dikili Bademli, Buca Belenbaşı,
Güzelbahçe Yelki, Seferihisar Ürkmez ve
Ulamış olmak üzere 10 yerde 200’e yakın
katılımcısıyla sanatı kırsal bölgelere
ulaştırıyor. 17-22 Mart tarihlerinde
Kültürpark’taki İzmir Sanat Merkezi’nde
gerçekleştirilecek 3. Köy Tiyatroları
Festivali yurttaşları tiyatro oyunu,
söyleşi, atölye ve film gösterimleriyle
buluşturacak. Festivalin bu yılki onur
konuğu ise Balıklıova Köy Tiyatrosu
olacak. Tüm etkinlikler ücretsiz takip
edilebilecek. (Haber Merkezi)

Kırsaldaki insanların yaşamına dokunan İzmir Büyükşehir Belediyesi Köy Tiyatroları,
bu yıl üçüncü kez sanatseverleri tiyatronun büyülü dünyasında buluşturacak

Minikler Türk müziği
çalgıları ile tanışıyor 
Karşıyaka Belediyesi’ne bağlı olarak hizmet veren anaokullarında eğitim alan öğrencilerin
Türk müziğini ve çalgılarını tanımasını sağlamak amacıyla yeni bir etkinlik serisi başlatıldı

‘Köy Tiyatroları’ başlıyor‘Köy Tiyatroları’ başlıyor‘Köy Tiyatroları’ başlıyor‘Köy Tiyatroları’ başlıyor
Baharın müjdecisi
çiğdem çiçek açtı

Bayındır’da duygusal törenBayındır’da duygusal törenBayındır’da duygusal tören
Bayındır İlçe Milli Eğitim
Müdürlüğünce Bayındır
Belediyesi Yahya Kerim Onart
Kültür merkezinde düzenlenen,
İstiklal Marşımızın Kabulünün
104. Yılı ve Mehmet Akif Ersoy’u
Anma Programı coşku içinde
gerçekleştirildi. Programa
Bayındır Kaymakamı Murat Mete
ve Bayındır Belediye Başkanı
Davut Sakarsu'nun yanısıra kamu

kurum amirleri, meclis üyeleri,
siyasi parti temsilcileri,
öğretmenler ve öğrenciler katıldı.
Programda  Mehmet Akif
Ersoy’un hayatı anlatılırken,
öğrenciler tarafından şiirler ve
oratoryo gösterileri sahnelendi.
Bayındır Belediye Başkanı Davut
Sakarsu, yaptığı açıklamada
"Bugün, bağımsızlık ve özgürlük
mücadelemizin dizelere

döküldüğü, Milli Şair Mehmet 
Akif Ersoy’un kaleminden
ulusumuzun ortak ruhunu
yansıtan İstiklâl Marşı’nın kabul
edilişinin 104. yıl dönümü. Başta
Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal
Atatürk olmak üzere, bağımsızlık
mücadelesinde kaybettiğimiz tüm
şehitlerimizi ve gazilerimizi
rahmet ve minnetle anıyorum"
dedi. (Haber Merkezi)

Bolu’nun
Mudurnu ve
Göynük ilçesi
karayolu arasında
bulunan dağ
yamaçlarında
renk cümbüşü
yaşanıyor.
Uzunçam,
Hüsamettindere
ve Çamurluk
köylerinin yol
kenarlarında çiğdemler rengarenk çiçek
açtı. İlkbahar mevsiminin müjdecisi
olarak kabul edilen çiğdem çiçekleri,
toprak üstünde boy göstermeye başladı.

Anadolu'da
bolluk ve
bereket
açısından
büyük bir
öneme
sahip
çiğdem
çiçekleri,
kısa

boylarına rağmen sarı ve mor renkleriyle
görenleri mest ediyor. (İHA)

Editör: HAKAN SERBEST

Yerden ve havadan
gören mest oluyor
Göller Yöresi'nde yer alan Burdur Gölü,
suyunun mavi görüntüsü ile kendine

hayran
bırakıyor.
Türkiye'nin
yedinci büyük
gölü olan
Burdur
Gölü'nün suyu,
her geçen yıl

kuraklık, buharlaşma ve çevresindeki
sondajlar nedeniyle biraz daha çekiliyor.
Suların
çekildiği
alanlarda
oluşan
çatlaklar
kuraklığın
boyutlarını
gözler önüne
sererken bazı
bölgelerde derinlik farkı nedeniyle oluşan
küçük göletler ve akarsuyu andıran su
yolları dikkati çekiyor. (AA)
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Deniz kuşları arasında yer alan karabaş
ve akdeniz martıları ile kuzey bölgelerden
gelerek kışı ülkemizde geçiren dalgıç

kuşu gibi
türler,
Marmara
Denizi’nde göç
öncesi
beslenirken
görüntülendi.
Deniz kuşları,
fotoğraf
tutkunlarının
da ilgi
odağında. (AA)
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Allı turnaların
eşsiz güzelliği 

Nevşehir İl Jandarma Komutanlığı
bünyesinde görev yapan Çevre, Doğa ve
Hayvanları Koruma Timi ve Asayiş Timleri
tarafından bölgedeki canlı yaşamını
korumak için titiz bir çalışma yürütülüyor.
Yürütülen çalışmada Türkiye'nin en uzun
nehri olan Kızılırmak'ta kırmızı
flamingolar dron ile görüntülendi.
Görüntülere Kapadokya'nın büyüleyici
atmosferi de eklenince ortaya seyirlik
görüntüler çıktı. (İHA)

DİNLETİ SUNULUYOR
Karşıyaka Belediyesi’ne bağlı
anaokullarında, Ege Üniversitesi Devlet
Türk Musikisi Konservatuvarı öğretim
üyelerinden Doç. Dr. Halil Altınköprü’nün
yürüttüğü ‘Minikler Türk Müziği Çalgıları
ile Tanışıyor’ sosyal sorumluluk projesi
kapsamında etkinlikler düzenleniyor.
Doç. Dr. Altınköprü, hem Türk müziğinin
olmazsa olmaz enstrümanlarını 
tanıtıyor hem de anaokulu öğrencilerine
müzik dinletisi sunuyor.

GELİŞİMLERİNE KATKI
Başkan Yıldız Ünsal, “Türk müziği,
kültürümüzün en önemli miraslarından
biri. ‘Minikler Türk Müziği Çalgıları ile
Tanışıyor’ sosyal sorumluluk projesi
kapsamında gerçekleştirdiğimiz bu etkinlik
sayesinde miniklerimiz, geleneksel
çalgılarımızı yakından tanıma fırsatı
buluyor. Karşıyaka Belediyesi olarak
çocuklarımızın sanatsal gelişimine katkı
sunacak projeleri desteklemeye devam
edeceğiz” diye konuştu. (Haber Merkezi)


